
Acta del Ple

Identificació de la sessió

Sessió: PLE ORDINARI DEL DIA 15 DE JULIOL DE 2021
Ens: Ajuntament de Riudoms

PleÒrgan: 
OrdinàriaCaràcter: 

Sergi Pedret LlauradoPresident/a: 
Alexandra Rodríguez JiménezSecretari/ària: 

15 de juliol de 2021Dia: 
19:14Hora d'inici: 

20:30Hora de finalització: 
Sessió telemàticaLloc: 

Assistents:

Sra. Núria Mas Folch (JUNTS)
Sra. Inmaculada Beatriz Parra Hipólito (JUNTS)
Sra. Judit Albesa Fontgivell (JUNTS)
Sr. Jordi Domingo Ferré (JUNTS)
Sr. Josep M. Bages Virgili (JUNTS)
Sra. Verònica Torres Ferrant (JUNTS)
Sr. Ricard Gili Ferré (ERC-AM)
Sra. Carme Cros Garrido (ERC-AM)
Sra. Maria Teresa Basora Gallisà (ERC-AM)
Sr. Arnau Salvat López (ERC-AM)
Sr. Enric Jódar Ciurana (CUP-AMUNT)
Sr. Jose Manuel Hernández Pérez (PSC-CP)

El Sr. Alcalde inicia la sessió dient: «Molt bona tarda a totes i a tots, iniciem aquesta sessió
ordinària del Ple de l’Ajuntament de Riudoms, d’avui dia 15 de juliol de 2021».

ACORDS

LECTURA I APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR QUE VA
 TENIR LLOC EL DIA 20 DE MAIG DE 2021

PLE ORDINARI DEL DIA 20 DE MAIG DE 20211. 

El Sr. Alcalde manifesta: «Com és habitual, el primer punt de l’ordre del dia és la lectura i
aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior, que va tenir lloc el passat dia 20 de maig,
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en sessió també ordinària. No hem rebut cap esmena d’abans, no sé si n’hi ha alguna per part
d’algun grup municipal?. Entenc doncs que no havent-hi cap esmena a l’acta, ho portarem
directe a votació».

Per disposar tots els presents d'una fotocòpia de l'esborrany de l'acta de la sessió plenària del
dia 20 de maig de 2021, se n'omet la lectura i s'acorda, per unanimitat, aprovar el contingut de
l'acta.

 INFORME DE PRESIDÈNCIA

INFORME DE PRESIDÈNCIA2. 
 
El Sr. Alcalde manifesta el següent: «Anem ara a l’informe de presidència, aquesta vegada, i
ara que és Ple, he volgut posar un especial punt d’atenció en el civisme i en l’incivisme, ja que
una de les obligacions que tenim com a administració local és precisament aquesta, la de
vetllar per la neteja i la conservació de l’entorn urbà, que els espais públics mantinguin un
aspecte net i agradable és primordial perquè compleixin amb la seva funció de ser els llocs de
convivència, on els veïns i veïnes de Riudoms, convisquem, comparteixin i generin aquest
sentiment. Que compartim i generem aquest sentiment de poble que ens caracteritza. Per
aconseguir aquest objectiu com a Ajuntament, planifiquem una logística a la qual hi ha
destinada una considerable quantitat de recursos, tan econòmics com recursos humans. Des
de l’actual campanya de La Bona Brossa, per fomentar el reciclatge, la recollida de
voluminosos a domicili també s’exerceix per part de la brigada municipal, i que té com a
objectiu evitar convertir les bateries de contenidors en veritables deixalleries, la neteja constant
dels carrers, i òbviament, la recollida de la brossa i el manteniment dels contenidors, per part
del Servei Comarcal, són les eines que tenim com a Ajuntament al nostre abast, per tal de
mantenir carrers i places en les condicions perquè siguin el lloc de trobada dels nostres veïns i
veïnes, per tant, de tots nosaltres, veïns i veïnes del nostre poble.
 
Però perquè tot aquest esforç tingui èxit necessita d’un element primordial, que és l’element de
la col·laboració ciutadana. Sense aquesta col·laboració tots els recursos que puguem dedicar a
mantenir l’entorn urbà en condicions, són completament inútils. Necessitem, entendre que l’
espai públic és de tots, de cada una de nosaltres, i això s’ha de reflectir en la nostra conducta
quan som al carrer, perquè l’incivisme, malauradament, té diferents aspectes. Incivisme, és, per
exemple, no recollir les deposicions de les nostres mascotes, incivisme és no respectar les
plantes dels parcs i jardins, o incivisme també és, no respectar el descans dels nostres veïns i
veïnes. En general, l’incivisme és no respectar les normes de convivència. Totes aquestes
actituds generen un deteriorament de la nostra qualitat de vida, i l’únic remei és a les nostres
mans, a les mans de tots els veïns i veïnes del nostre poble. I a efectes d’actes incívics, i a més
en els moments actuals, volia fer una crida, també, a evitar la organització d’actes al marge de
la normativa sanitària vigent, ja que avui l’incivisme també té aquesta cara, té una altra cara, i
és la de no respectar les restriccions imposades per la pandèmia, i les greus conseqüències
que això pot comportar. El civisme a nivell individual és la base de la convivència, entre tots
podem fer que Riudoms sigui el poble amable i agradable que volem, i des d’aquest informe de
presidència, doncs volia animar a tots els veïns i veïnes de Riudoms a practicar el civisme per
tenir el Riudoms que tan volem i que tan estimem».
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 DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS DICTADES PER L'ALCALDIA

DACIÓ DE COMPTE DELS DECRETS DE LA PRESIDÈNCIA DEL NÚM. 332 AL NÚM. 5243. 
DE 2021

El Sr. Alcalde manifesta: «Ara ens toca el punt número tres, que és donar compte de les
resolucions dictades per part de l’alcaldia, en aquest cas, donar compte dels decrets de la
presidència, des del número 332 al número 524 d’aquest any 2021. Entenc que tots els aquí
presents heu rebut els decrets i els heu pogut consultar, per tant, passaríem a si hi ha algun
dubte, i en tot cas, intentem que siguin ara dubtes tècnics i si són preguntes les fem al final»
 
A continuació el Sr. Alcalde dóna la paraula als portaveus dels diferents grups municipals, i no
havent-hi cap intervenció per part dels regidors, es passa a donar compte al Ple.

 
Es dóna compte, en compliment de l'article 42 del Reglament d'organització, funcionament i
règim jurídic de les corporacions locals, aprovat per Reial Decret 2568/1986 de 28 de
novembre, de les resolucions de la Presidència/Alcaldia, del núm. 332 al núm. 524 de 2021,
amb un total de 193.

Detall dels Decrets
Núm.
decret

Data Unitat Assumpte

2021-
0000332

1 7
d e
maig
d e
2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'PLE ORDINARI DEL DIA 20 DE MAIG DE 2021'

2021-
0000333

1 7
d e
maig
d e
2021

À r e a
Secretaria

Autorització llicència ocupació de la via pública (les escales de l'Ermita de St
Antoni) per fer una classe alumnes URV

2021-
0000334

1 7
d e
maig
d e
2021

Àrea de
Serveis
Interns

Ampliació jornada alumne cicle formació dual

2021-
0000335

1 9
d e
maig
d e
2021

Tresoreria Relació ordenació pagaments núm. 014/2021

2021-
0000336

2 0
d e
maig
d e
2021

À r e a
Secretaria

Canvi de titularitat del dret funerari de concessió del nínxol núm. 484 del
cementiri municipal

2021-
0000337

2 0
d e
maig
d e
2021

À r e a
Secretaria

Canvi de titularitat del dret funerari de concessió del nínxol núm. 80 del
cementiri municipal
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2021-
0000338

2 0
d e
maig
d e
2021

Àrea de
Serveis al
Territori

Resolució sobre atorgament de la llicència

2021-
0000339

2 0
d e
maig
d e
2021

Assistència
jurídica

Proposta d’audiència per la comunicació d’obres a l'habitatge situat al carrer de
la Sardana de Riudoms

2021-
0000340

2 0
d e
maig
d e
2021

Secretaria
Canvi de titularitat del dret funerari de concessió del nínxol núm. 55 del
cementiri municipal

2021-
0000341

2 0
d e
maig
d e
2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'COMISSIÓ INFORMATIVA D'URBANISME, OBRES I
ACTIVITATS DEL DIA 24 DE MAIG DE 2021'

2021-
0000342

2 0
d e
maig
d e
2021

À r e a
Secretaria

Canvi de titularitat del dret funerari de concessió del nínxol núm. 797 del
cementiri municipal

2021-
0000343

2 0
d e
maig
d e
2021

À r e a
Secretaria

Canvi de titularitat del dret funerari de concessió del nínxol núm. 563 del
cementiri municipal

2021-
0000344

2 0
d e
maig
d e
2021

Tresoreria
Resolució de la sol·licitud de liquidació l’Impost sobre l’increment de valor dels
terrenysde naturalesa urbana.

2021-
0000345

2 0
d e
maig
d e
2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN LOCAL DEL DIA 24 DE MAIG DE 2021'

2021-
0000346

2 0
d e
maig
d e
2021

À r e a
Secretaria

Subministrament d’una atomitzadora suspesa de tractor per a tractaments de
desinfecció i fitosanitaris, de 800 litres de capacitat

2021-
0000347

2 0
d e
maig
d e
2021

À r e a
Secretaria

Canvi de titularitat del dret funerari de concessió del nínxol núm. 879 del
cementiri municipal

2021-
0000348

2 0
d e
maig
d e
2021

Recursos
Humans

Proposta aprovació dietes i desplaçaments a incloure a la nòmina

2 0

Transcripció de l'acta número 2021-0000007 de l'òrgan de l'ens Ajuntament de Riudoms signada per: Alexandra Rodríguez Jiménez - DNI *** (SIG), Sergi

Pedret Llauradó - DNI *** (SIG) en data: 07/09/2021, 08/09/2021A
q
u
e
s
t
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
é
s
 
u
n
a
 
c
ò
p
i
a
 
a
u
t
è
n
t
i
c
a
 
d
e
l
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
 
o
r
i
g
i
n
a
l
 
c
u
s
t
o
d
i
a
t
 
p
e
r
 
A
j
u
n
t
a
m
e
n
t
 
d
e
 
R
i
u
d
o
m
s
.
 
P
o
d
e
u
 
v
e
r
i
f
i
c
a
r
 
l
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
a

t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
s
e
r
v
e
i
 
d
e
 
v
a
l
i
d
a
c
i
ó
 
d
e
 
l
a
 
S
e
u
 
E
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
d
e
 
l
'
E
n
s
 
a
m
b
 
e
l
 
C
V
E
 
D
C
E
2
2
8
3
F
B
5
D
8
4
C
2
6
A
B
C
0
E
B
F
C
8
9
1
D
2
0
3
5
 
i
 
d
a
t
a
 
d
'
e
m
i
s
s
i
ó
 
0
5
/
1
2
/
2
0
2
3
 
a
 
l
e
s
 
1
3
:
2
3
:
0
0

SIGNAT ELECTRÒNICAMENT PER:
Actuacio Automatitzada Secretaria el dia 13/11/2021 a les 13:08:08



2021-
0000349

d e
maig
d e
2021

Àrea de
Serveis al
Territori

Llicència urbanística pel tancament metàl·lic de simple torsió i d’un muret de
blocs de formigó a la finca situada al polígon 17

2021-
0000350

2 4
d e
maig
d e
2021

Àrea de
Serveis
Interns

Complement de productivitat mes de maig integrants Servei de Vigilants

2021-
0000351

2 4
d e
maig
d e
2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Devolució de fiança d'obres per la instal·lació d'una tanca a la finca ubicada al
Polígon 27

2021-
0000352

2 4
d e
maig
d e
2021

À r e a
tresoreria

Emissió i aprovació liquidació taxa per la utilització privativa o aprofitaments
especials del sòl, subsòl o projectura de la via pública o terrenys d’ús públic per
empreses explotadores de serveis de subministraments d’interès general (1,5%)

2021-
0000353

2 4
d e
maig
d e
2021

Àrea de
Serveis
Interns

Superació o no del període de prova que estableixen les bases del procés
selectiu per a la constitució d’una borsa de treball de personal administratiu de l’
Ajuntament de Riudoms

2021-
0000354

2 4
d e
maig
d e
2021

Contractació
Contracte del servei de seguretat i control d'accés per als actes organitzats per
l'Ajuntament de Riudoms

2021-
0000355

2 4
d e
maig
d e
2021

Àrea de
Serveis al
Territori

Resolució d'ocupació de la via pública amb un camió

2021-
0000356

2 4
d e
maig
d e
2021

Àrea de
Serveis al
Territori

Resolució d'ocupació de la via pública amb un camió grua i talls de carrer
intermitents

2021-
0000357

2 4
d e
maig
d e
2021

Assistència
jurídica

Denegar la declaració d’innecessarietat de parcel·lació de la finca registral
número 583 corresponent a la parcel·la 10

2021-
0000358

2 4
d e
maig
d e
2021

Àrea de
Serveis a la
Persona

Resolució de la sol.licitud de targeta d'aparcament per a persones amb
discapacitat, com a titular no conductor

2021-
0000359

2 4
d e
maig
d e
2021

Tresoreria Pagament a justificar núm. 009/2021

2 4
d e
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2021-
0000360

maig
d e
2021

Tresoreria Pagament a justificar núm. 010/2021

2021-
0000361

2 5
d e
maig
d e
2021

À r e a
Secretaria

Cessió de material als "Avis i Àvies de Riudoms" per la concentració dels dies
22 i 29 de maig de 2021

2021-
0000362

2 5
d e
maig
d e
2021

Tresoreria
Resolució del recurs de reposició interposat contra la liquidació de l’impost
sobre l’increment del valor de terrenys de naturalesa urbana, per la transmissió
de l’immoble situat al carrer de Sant Sebastià

2021-
0000363

2 5
d e
maig
d e
2021

Àrea de
Serveis
Interns

Aplicació complement d'incapacitat temporal

2021-
0000364

2 5
d e
maig
d e
2021

Àrea de
Serveis
Interns

Aprovació serveis extraordinaris inclosos a la nòmina del mes de maig 2021

2021-
0000365

2 5
d e
maig
d e
2021

À r e a
Secretaria

Canvi de titularitat del dret funerari de concessió del nínxol núm. 698 del
cementiri municipal

2021-
0000366

2 5
d e
maig
d e
2021

Recursos
Humans

Incorporació educador/a de llar d'infants de reforç

2021-
0000367

2 5
d e
maig
d e
2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Renúncia a la realització d'unes obres comunicades prèviament

2021-
0000368

2 6
d e
maig
d e
2021

À r e a
Secretaria

Atorgament llicència cessió peti Escola Beat i cessió material festa final de curs
- 29/05/2021 Esplai

2021-
0000369

2 6
d e
maig
d e
2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN DEL DIA 31 DE MAIG DE 2021'

2021-
0000370

2 6
d e
maig
d e
2021

Casals Escola de Lleure - Viu l'Estiu 2021

2021-

2 6
d e
maig Contractació

Inici de l’expedient de contractació de les obres del projecte bàsic i executiu per
a la «Construcció de la pista de tennis número 2 a la Zona Esportiva de
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0000371 d e
2021

Riudoms».

2021-
0000372

2 7
d e
maig
d e
2021

Àrea de
Serveis al
Territori

Llicència urbanística per la reparació de la canalització d’aigua així com la
col·locació d’una porta d’accés a la finca situada al polígon 29

2021-
0000373

2 7
d e
maig
d e
2021

À r e a
intervenció

Aixecament d’objecció de la relació de factures núm. 15/2021

2021-
0000374

2 7
d e
maig
d e
2021

Àrea de
Serveis
Interns

Aprovació nòmina de retribucions del personal de l’Ajuntament i assistències
dels regidors corresponents al mes de maig de 2021 i assegurances socials.

2021-
0000375

2 7
d e
maig
d e
2021

Àrea de
Serveis
Interns

Ordenació pagament nòmina de retribucions del personal de l’Ajuntament i
assistències dels regidors corresponents al mes de maig de 2021 i
assegurances socials.

2021-
0000376

2 8
d e
maig
d e
2021

Àrea de
Serveis al
Territori

Atorgament de llicència per la reconstrucció del marge a la finca, adequar el pas
d’accés del regants al distribuïdor de la mina del Puig i denegar la llicència per
la reconstrucció de la barbacoa, a la finca situada al polígon 27

2021-
0000377

2 8
d e
maig
d e
2021

À r e a
intervenció

Aprovació de la liquidació del pressuposto exercici de 2020

2021-
0000378

2 8
d e
maig
d e
2021

Àrea de
Serveis al
Territori

Resolució d'ocupació de la via pública per a la realització d'obres

2021-
0000379

2 8
d e
maig
d e
2021

À r e a
tresoreria

Aprovació de les liquidacions en concepte d'ajuts del servei de menjador
escolar al Consell Comarcal Baix Camp.

2021-
0000380

3 1
d e
maig
d e
2021

Llar d'Infants
Aprovació de la relació provisional de sol·licituds admeses en el procés de
preinscripció a la llar d'infants municipal Picarols, curs 2021/2022, així com les
places que han quedat vacants.

2021-
0000381

3 1
d e
maig
d e
2021

À r e a
Secretaria

Atorgament llicència ocupació temporal de la via pública (plaça de l'Om) el dia 5
de juny de 2021 al Casal Popular La Calderera

2021-

3 1
d e

À r e a
Convocatòria de 'PLE EXTRAORDINARI DEL DIA 3 DE JUNY DE 2021'
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0000382 maig
d e
2021

Secretaria

2021-
0000383

1 de
juny
d e
2021

À r e a
Secretaria

Decret d'autorització de celebració del matrimoni civil el dia 5 de juny de 2021

2021-
0000384

1 de
juny
d e
2021

Àrea de
Serveis al
Territori

Resolució d'ocupació de la via pública amb bastida

2021-
0000385

2 de
juny
d e
2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'COMISSIÓ INFORMATIVA D'URBANISME, OBRES I
ACTIVITATS DEL DIA 7 DE JUNY DE 2021'

2021-
0000386

2 de
juny
d e
2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Bonificació del 95% de la quota de l'ICIO per la instal·lació de plaques solars a
la coberta de l'habitatge situat a l’avinguda de Reus

2021-
0000387

2 de
juny
d e
2021

Tresoreria
Aprovació de la relació núm. 10/2021, de liquidacions de l’Impost sobre l’
increment de valor dels terrenys de naturalesa urbana.

2021-
0000388

2 de
juny
d e
2021

Contractació
Inici de l'expedient per a la contractació de les obres del projecte bàsic i
executiu de «Renovació de la xarxa d’abastament d’aigua potable i
pavimentació del carrer d’en Ferrant, Borges del Camp i travessies de Riudoms»

2021-
0000389

2 de
juny
d e
2021

Tresoreria
Resolució de la sol·licitud de liquidació l’Impost sobre l’increment de valor dels
terrenys de naturalesa urbana.

2021-
0000390

2 de
juny
d e
2021

À r e a
tresoreria

Resolució de la sol·licitud de llicència de gual al c/ Molins Nous, per una
amplada de 3,20 ml.

2021-
0000391

2 de
juny
d e
2021

À r e a
Secretaria

Decret d'autorització de celebració del matrimoni civil el dia 4 de juny de 2021

2021-
0000392

2 de
juny
d e
2021

À r e a
Secretaria

Decret d'autorització de celebració del matrimoni civil el dia 6 de juny de 2021 a
les 13h

2021-
0000393

2 de
juny
d e
2021

À r e a
Secretaria

Decret d'autorització de celebració d'un matrimoni civil el dia 12 de juny de 2021

2021-
0000394

2 de
juny
d e
2021

À r e a
Secretaria

Decret d'autorització de celebració d'un matrimoni civil el dia 10 de juny de 2021

2021-
0000395

2 de
juny
d e
2021

À r e a
Secretaria

Decret d'autorització de celebració del matrimoni civil dia 6 de juny de 2021 a
les 12h
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2021-
0000396

4 de
juny
d e
2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN DEL DIA 7 DE JUNY DE 2021'

2021-
0000397

7 de
juny
d e
2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Proposta d’audiència per la comunicació d’obres a l’avinguda de Reus

2021-
0000398

7 de
juny
d e
2021

Àrea de
Serveis al
Territori

Resolució d'ocupació de la via pública per a la realització d'obres

2021-
0000399

7 de
juny
d e
2021

Tresoreria Pagament a justificar núm. 011/2021

2021-
0000400

7 de
juny
d e
2021

Tresoreria Pagament a justificar núm. 012/2021

2021-
0000401

7 de
juny
d e
2021

Tresoreria
Resolució de la sol·licitud de liquidació l’Impost sobre l’increment de valor dels
terrenys de naturalesa urbana.

2021-
0000402

7 de
juny
d e
2021

À r e a
tresoreria

Emissió i aprovació de la liquidació en concepte de taxa per l'obertura activitat
situada a l'Avinguda del Primer d'Octubre

2021-
0000403

7 de
juny
d e
2021

Intervenció
Modificació de crèdit per incorporació de romanents procedents de la liquidació
de l’exercici de 2020.

2021-
0000404

7 de
juny
d e
2021

À r e a
Secretaria

Autorització llicència per penjar cartells alumnes escola Beat

2021-
0000405

7 de
juny
d e
2021

Assistència
jurídica

Personació en el procediment ABREUJAT 407/2020-D, del Jutjat Contenciós-
Administratiu 1, de Tarragona, que coneix el Jutjat Contenciós Administratiu
núm.1 de Tarragona, interposat contra l’Ajuntament de Riudoms, i la Junta de
Compensació del Polígon II, PERI IV, Convent,

2021-
0000406

7 de
juny
d e
2021

Àrea de
Serveis al
Territori

Resolució llicència ocupació via pública amb un contenidor

2021-
0000407

7 de
juny
d e
2021

Àrea de
Serveis al
Territori

Proposta de resolució per la comunicació d'obres al carrer de la Sardana

2021-
0000408

7 de
juny
d e
2021

Àrea de
Serveis a la
Persona

Resolució sol·licitud de renovació de la targeta d'aparcament, com a titular no
conductor

2021-
0000409

8 de
juny
d e

À r e a
Secretaria

Atorgament llicència cessió pati Escola Beat el dia 19 de juny de 2021 per fer
una jornada formativa monitors i monitores dels centres d'esplais pertanyents al
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2021 Moviment de Centres d'Esplais Cristians Catalans de Tarragona

2021-
0000410

8 de
juny
d e
2021

Intervenció Modificació pressupostària 3/2021 d'incorporació de romanents de crèdit.

2021-
0000411

8 de
juny
d e
2021

À r e a
Secretaria

Servei advocat representació en el PO 223/2015

2021-
0000412

8 de
juny
d e
2021

Àrea de
Serveis
Interns

Finalitzacions contractes de treball personal programa de reactivació
ocupacional

2021-
0000413

8 de
juny
d e
2021

Subvencions
Sol·licitud de subvenció a la Generalitat de Catalunya per al finançament de les
despeses de l’Escola de Música Municipal, curs 2018/2019 i curs 2019/2020.

2021-
0000414

8 de
juny
d e
2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Bonificació del 95% de la quota de l’ICIO per la instal·lació de plaques solars
fotovoltaiques a l’habitatge situat al carrer de la Pluja

2021-
0000415

9 de
juny
d e
2021

Tresoreria Relació ordenació pagaments núm. 015/2021

2021-
0000416

9 de
juny
d e
2021

Àrea de
Serveis
Interns

Resolució baixa voluntària del lloc de treball

2021-
0000417

9 de
juny
d e
2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN DEL DIA 14 DE JUNY DE 2021'

2021-
0000418

9 de
juny
d e
2021

Habitatge Devolució de fiances d’obra

2021-
0000419

1 0
d e
juny
d e
2021

Subvencions
Sol·licitud de subvenció a Diputació de Tarragona per a l'execució d'actuacions
en matèria de Salut Pública, any 2021.

2021-
0000420

1 0
d e
juny
d e
2021

Àrea de
Serveis
Interns

Baixes personal adscrit servei de neteja de dependències i instal·lacions
esportives

2021-
0000421

1 0
d e
juny
d e
2021

Àrea de
Serveis
Interns

Incorporació personal per cobrir baixa incapacitat temporal

2021-

1 0
d e
juny Assistència

Inici del procediment per l’atorgament de llicències per a l’ocupació temporal per
ús privatiu del domini públic de «ESPAI COWORKING RIUDOMS», situat a l’
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0000422 d e
2021

jurídica antiga Llar de Jubilats, de Riudoms

2021-
0000423

1 0
d e
juny
d e
2021

À r e a
tresoreria

Aprovació del padró de la taxa per la prestació del servei de la Llar d'Infants que
correspon al mes de juny de 2021.

2021-
0000424

1 1
d e
juny
d e
2021

Àrea de
Serveis
Interns

Baixes personal adscrit a la llar d’infants “Picarols”

2021-
0000425

1 1
d e
juny
d e
2021

Àrea de
Serveis
Interns

Nomenament de funcionari interí per ocupar la plaça de guàrdia municipal

2021-
0000426

1 4
d e
juny
d e
2021

Llar d'Infants
Aprovació de la relació definitiva de sol·licituds admeses en el procés de
preinscripció a la llar d'infants municipal Picarols, curs 2021/2022, així com les
places que han quedat vacants.

2021-
0000427

1 4
d e
juny
d e
2021

Àrea de
Serveis a la
Persona

Resolució de la sol.licitud de renovació de la targeta d'aparcament, com a titular
no conductor

2021-
0000428

1 4
d e
juny
d e
2021

À r e a
Secretaria

Denegar llicència per penjar pancarta iniciativa de mares i pares de l'escola Beat

2021-
0000429

1 4
d e
juny
d e
2021

Assistència
jurídica

Proposta d’audiència a Telefónica per la comunicació d’obres al carrer Llevant

2021-
0000430

1 4
d e
juny
d e
2021

Subvencions
Sol·licitud de subvenció a Diputació de Tarragona per a l'execució d'actuacions
en matèria de transició energètica i acció climàtica, any 2021.

2021-
0000431

1 5
d e
juny
d e
2021

À r e a
tresoreria

Resolució de la sol·licitud de fraccionament del deute en concepte de liquidació
núm. 196/2021 Taxa canvi de titular activitat

2021-
0000432

1 5
d e
juny
d e
2021

À r e a
Secretaria

Cessió d'ús sala planta baixa de l'Epicentre Gaudí el dia 19/06 a CUP Riudoms

2021-

1 6
d e

Contractació
Inici de l’expedient de contractació del subministrament, en règim de lloguer
sense opció de compra, de cadires per als diversos actes festius i culturals que
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0000433 juny
d e
2021

organitza l’Ajuntament de Riudoms

2021-
0000434

1 6
d e
juny
d e
2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'COMISSIÓ INFORMATIVA D'URBANISME, OBRES I
ACTIVITATS DEL DIA 21 DE JUNY DE 2021'

2021-
0000435

1 6
d e
juny
d e
2021

Recursos
Humans

Aprovació nòmina de retribucions del personal de l’Ajuntament i assistències
dels regidors corresponents a la paga extraordinària del mes de Juny 2021.

2021-
0000436

1 6
d e
juny
d e
2021

Recursos
Humans

Ordenació pagament nòmina de retribucions del personal de l’Ajuntament i dels
regidors amb règim de dedicació parcial, corresponents a la paga extraordinària
del mes de Juny 2021.

2021-
0000437

1 7
d e
juny
d e
2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Llicència per a l'activitat extraordinària "Festa de Sant Joan 2021" ocupació de l'
espai públic a favor de l’entitat Centre d’Estudis Riudomencs Arnau del Palomar-
CERAP

2021-
0000438

1 7
d e
juny
d e
2021

Assistència
jurídica

Proposta d’audiència per la instal·lació de plaques solars a l’habitatge situat al
polígon 34.

2021-
0000439

1 7
d e
juny
d e
2021

À r e a
intervenció

Aportació a compte exercici 2021 EPE Riudoms Gestió.

2021-
0000440

1 7
d e
juny
d e
2021

Àrea de
Serveis al
Territori

Resolució d'ocupació de la via pública per a la realització d'obres

2021-
0000441

1 7
d e
juny
d e
2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN LOCAL ORDINÀRIA DEL DIA 21 DE
JUNY DE 2021'

2021-
0000442

1 7
d e
juny
d e
2021

À r e a
tresoreria

Aprovació de la liquidació de la taxa per la utilització privativa o l'aprofitament
especial del domini públic local derivada del procediment de licitació pública per
atorgament de llicència per instal·lació de parada de venda de pirotècnia per
revetlla de Sant Joan, en l'emplaçament 1 i per l'any 2021

2021-
0000443

1 7
d e
juny
d e
2021

À r e a
intervenció

Aixecament d’objecció de la relació de factures núm. 19/2021

2021-

1 7
d e
juny À r e a Nomenament de secretària accidental durant el període de vacances de la

Transcripció de l'acta número 2021-0000007 de l'òrgan de l'ens Ajuntament de Riudoms signada per: Alexandra Rodríguez Jiménez - DNI *** (SIG), Sergi

Pedret Llauradó - DNI *** (SIG) en data: 07/09/2021, 08/09/2021A
q
u
e
s
t
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
é
s
 
u
n
a
 
c
ò
p
i
a
 
a
u
t
è
n
t
i
c
a
 
d
e
l
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
 
o
r
i
g
i
n
a
l
 
c
u
s
t
o
d
i
a
t
 
p
e
r
 
A
j
u
n
t
a
m
e
n
t
 
d
e
 
R
i
u
d
o
m
s
.
 
P
o
d
e
u
 
v
e
r
i
f
i
c
a
r
 
l
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
a

t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
s
e
r
v
e
i
 
d
e
 
v
a
l
i
d
a
c
i
ó
 
d
e
 
l
a
 
S
e
u
 
E
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
d
e
 
l
'
E
n
s
 
a
m
b
 
e
l
 
C
V
E
 
D
C
E
2
2
8
3
F
B
5
D
8
4
C
2
6
A
B
C
0
E
B
F
C
8
9
1
D
2
0
3
5
 
i
 
d
a
t
a
 
d
'
e
m
i
s
s
i
ó
 
0
5
/
1
2
/
2
0
2
3
 
a
 
l
e
s
 
1
3
:
2
3
:
0
0

SIGNAT ELECTRÒNICAMENT PER:
Actuacio Automatitzada Secretaria el dia 13/11/2021 a les 13:08:08



0000444 d e
2021

Secretaria secretària de l'Ajuntament

2021-
0000445

1 7
d e
juny
d e
2021

Àrea de
Serveis
Interns

Proposta 'Previsió finalització Servei de Menjador Escolar curs 2020-2021'

2021-
0000446

1 7
d e
juny
d e
2021

Àrea de
Serveis a la
Persona

Resolució de la sol·licitud de duplicat de targeta d'aparcament per a persones
amb discapacitat, expedida amb núm. 43129/2018/00005/9297D, per pèrdua de
l'original

2021-
0000447

1 8
d e
juny
d e
2021

Assistència
jurídica

Ordre d’execució de l’immoble situat al carrer Mont-roig, de Riudoms

2021-
0000448

1 8
d e
juny
d e
2021

Intervenció 4t. expedient Modificació de crèdits exercici 2021

2021-
0000449

2 2
d e
juny
d e
2021

Àrea de
Serveis
Interns

Sol·licitud permís per lactància compactada

2021-
0000450

2 2
d e
juny
d e
2021

Recursos
Humans

Resolució Reconeixement Serveis Prestats

2021-
0000451

2 2
d e
juny
d e
2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Resolució d'ocupació de la via pública per a la realització d'obres

2021-
0000452

2 2
d e
juny
d e
2021

À r e a
Secretaria

Atorgament llicència temporal via pública realització sopar en el marc de la
revetlla de Sant Joan el 23.6.2021

2021-
0000453

2 2
d e
juny
d e
2021

Àrea de
Serveis
Interns

Formalització de l'acord individual amb efectes del dia 1 de juliol de 2021 i fins
el dia 27 de maig de 2022 per a realitzar l'activitat formativa en el
desenvolupament de la beca de formació a l'Ajuntament de Riudoms per part
d'un alumne

2021-
0000454

2 2
d e
juny
d e
2021

Àrea de
Serveis
Interns

Rectificació d'errades

2021-

2 2
d e

À r e a Resolució sobre l'atorgament de la llicència de gual al c/ Sant Antoni, per una
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0000455 juny
d e
2021

tresoreria amplada de 3,50 ml.

2021-
0000456

2 2
d e
juny
d e
2021

À r e a
tresoreria

Resolució sobre l'atorgament de la llicència de gual al c/ Freixe (cantonada c/
de les Moreres, 6)

2021-
0000457

2 2
d e
juny
d e
2021

À r e a
tresoreria

Resolució sol·licitud de canvi de titular de la llicència de gual del c/ Sant Antoni,
i reposició de placa per robatori

2021-
0000458

2 2
d e
juny
d e
2021

Àrea de
Serveis al
Territori

Llicència d’obres de rebaix de la vorera per accedir els vehicles a l’institut Joan
Guinjoan i Gispert, al carrer de la Sardana, de Riudoms

2021-
0000459

2 2
d e
juny
d e
2021

Contractació

Inici de l’expedient de contractació mixta del subministrament, en règim de
lloguer sense opció de compra, de lavabos portàtils, d’estands de fira, de
casetes de fusta, del servei de revisió d’atraccions i del servei de personal de
relacions públiques per a la Fira de l’Avellana, que organitza l'Ajuntament de
Riudoms.

2021-
0000460

2 2
d e
juny
d e
2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'COMISSIÓ INFORMATIVA D'HISENDA I GOVERNACIÓ DEL
DIA 28 DE JUNY DE 2021'

2021-
0000461

2 2
d e
juny
d e
2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN LOCAL DEL DIA 28 DE JUNY DEL 2021'

2021-
0000462

2 2
d e
juny
d e
2021

À r e a
tresoreria

Sol·licitud de bonificació de l'Impost sobre béns immobles en què s’hagin
instal·lat sistemes per a l’aprofitament tèrmic o elèctric de l’energia provinent del
sol, en relació amb l'habitatge del c/ Llebeig

2021-
0000463

2 3
d e
juny
d e
2021

Contractació
Aprovació d’acceptació de les observacions de l’informe d’intervenció al plec de
la licitació, i continuar amb l’expedient de contractació conforme el plec
modificat.

2021-
0000464

2 3
d e
juny
d e
2021

Àrea de
Serveis al
Territori

Resolució d'ocupació de la via pública per a la realització d'obres

2021-
0000465

2 3
d e
juny
d e
2021

Assistència
jurídica

Bonificació del 95% de la quota de l’ICIO per la instal·lació de plaques solars
fotovoltaiques a l’habitatge situat al carrer Garbí, de Riudoms

2021-

2 3
d e
juny

Àrea de
Serveis al Resolució d'ocupació de la via pública per a la realització d'obres
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0000466 d e
2021

Territori

2021-
0000467

2 3
d e
juny
d e
2021

Àrea de
Serveis al
Territori

Resolució d'ocupació de la via pública per a la realització d'obres

2021-
0000468

2 3
d e
juny
d e
2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Atorgament llicència

2021-
0000469

2 3
d e
juny
d e
2021

Assistència
jurídica

Bonificació del 95% de la quota de l’ICIO per la instal·lació de plaques solars
fotovoltaiques a l’habitatge situat al carrer Enric Castro Casanovas, de Riudoms

2021-
0000470

2 5
d e
juny
d e
2021

À r e a
Secretaria

Proposta per sotmetre a informació pública la desafectació com a béns
demanials dels béns mobles adscrits al servei de menjador escolar.

2021-
0000471

2 5
d e
juny
d e
2021

Àrea de
Serveis
Interns

Proposta 'Complement de productivitat mes de juny integrants Servei de
Vigilants'

2021-
0000472

2 5
d e
juny
d e
2021

Àrea de
Serveis
Interns

Aprovació serveis extraordinaris inclosos a la nòmina del mes de juny 2021

2021-
0000473

2 5
d e
juny
d e
2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Ocupació via pública amb un camió cuba

2021-
0000474

2 5
d e
juny
d e
2021

Tresoreria Pagament a justificar núm. 013/2021

2021-
0000475

2 5
d e
juny
d e
2021

À r e a
tresoreria

Aprovació de la liquidació en concepte d'ajuts del servei de menjador escolar al
Consell Comarcal Baix Camp.

2021-
0000476

2 8
d e
juny
d e
2021

Tresoreria Relació ordenació pagaments núm. 016/2021

2021-

2 8
d e

Pavellons Ús de les instal·lacions esportives municipals per part del CD Riudoms per a
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0000477 juny
d e
2021

esportius l'organització del Campus Gaudí 2021.

2021-
0000478

2 8
d e
juny
d e
2021

Àrea de
Serveis al
Territori

Resolució d'ocupació de la via pública per a la realització d'obres

2021-
0000479

2 8
d e
juny
d e
2021

À r e a
Secretaria

Atorgar la cessió temporal de la Plaça de l'Església per l'activitat "Relleus
Solidaris" el 10/07/2021 de la Lliga Contra el Càncer de les Comarques de
Tarragona i les Terres de l'Ebre.

2021-
0000480

2 8
d e
juny
d e
2021

À r e a
Secretaria

Denegar la cessió d'un equipament municipal pel dia 27 de juliol de 2021

2021-
0000481

2 8
d e
juny
d e
2021

À r e a
Secretaria

Atorgar la cessió temporal de la Plaça de la Palmera per l'activitat "Relleus
Solidaris" el 9/07/2021 de la Lliga Contra el Càncer de les Comarques de
Tarragona i les Terres de l'Ebre.

2021-
0000482

2 8
d e
juny
d e
2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Ocupació via pública per desmuntar grua torre

2021-
0000483

2 8
d e
juny
d e
2021

Intervenció
en activitats

Suspensió temporal dels objectius de qualitat acústica del municipi durant la
celebració de la "Festa de Barris 2021"

2021-
0000484

2 8
d e
juny
d e
2021

Intervenció
en activitats

Llicència per l’activitat extraordinària de la "Festa de Barris 2021” que organitza
l'Associació de la Festa de Barris de Riudoms.

2021-
0000485

2 8
d e
juny
d e
2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'PLE EXTRAORDINARI DEL DIA 1 DE JULIOL DE 2021'

2021-
0000486

2 8
d e
juny
d e
2021

Àrea de
Serveis al
Territori

Llicència urbanística per la reparació de les humitats i el canvi de les teules a l’
habitatge situat al polígon 37, de Riudoms

2021-
0000487

2 8
d e
juny
d e
2021

À r e a
Secretaria

Cessió sala d'Actes de les Escoles Velles el 30/06/2021 a Junts per RIudoms

2021-

2 9
d e
juny À r e a Resolució de la reclamació contra l'Impost de vehicles de tracció mecànica de
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0000488 d e
2021

tresoreria l'any 2021 i sol·licitud bonificació IVTM del 50%, 

2021-
0000489

2 9
d e
juny
d e
2021

Contractació
Aprovar l’expedient de contractació del servei de seguretat i control d'accés per
als actes organitzats per l’Ajuntament de Riudoms.

2021-
0000490

2 9
d e
juny
d e
2021

Àrea de
Serveis
Interns

Aprovació nòmina de retribucions del personal de l’Ajuntament i assistències
dels regidors corresponents al mes de juny de 2021 i assegurances socials.

2021-
0000491

2 9
d e
juny
d e
2021

Tresoreria
Operació d'endeutament a llarg termini per al finançament d’inversions de l’
exercici 2021 i que inclou les previstes en la modificació pressupostària  núm. 4
/2021 de crèdit extraordinari i suplement de crèdit.

2021-
0000492

2 9
d e
juny
d e
2021

Àrea de
Serveis
Interns

Ordenació pagament nòmina de retribucions del personal de l’Ajuntament i
assistències dels regidors corresponents al mes de juny de 2021 i
assegurances socials.

2021-
0000493

3 0
d e
juny
d e
2021

Contractació

Aprovar l’expedient de contractació del subministrament, en règim de lloguer
sense opció de compra, de lavabos portàtils, d’estands de fira, de casetes de
fusta, del servei de control de les atraccions i del servei de personal de
relacions públiques per a la Fira de l’Avellana que organitza l'Ajuntament de
Riudoms, mitjançant procediment obert simplificat sumari i tramitació ordinària.

2021-
0000494

3 0
d e
juny
d e
2021

À r e a
intervenció

Pagament a justificar núm. 014/2021

2021-
0000495

3 0
d e
juny
d e
2021

Pavellons
esportius

Ús de les instal·lacions esportives municipals per part del Club Patí Riudoms
per a l'organització del 1r Trofeu Català d'Iniciació de patinatge artístic.

2021-
0000496

3 0
d e
juny
d e
2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'COMISSIÓ INFORMATIVA D'URBANISME, OBRES I
ACTIVITATS DEL DIA 5 DE JULIOL'

2021-
0000497

3 0
d e
juny
d e
2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN DEL DIA 5 DE JULIOL DE 2021'

2021-
0000498

3 0
d e
juny
d e
2021

Àrea de
Serveis
Interns

Autorització assistència i aprovació despeses per a la realització d'un curs de
formació

2021-

3 0
d e

À r e a Resolució de la sol·licitud de bonificació ABC i llar infants per a família
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0000499 juny
d e
2021

tresoreria nombrosa del servei situat al c/ Garbí

2021-
0000500

3 0
d e
juny
d e
2021

À r e a
tresoreria

Resolució de la sol·licitud de bonificació del servei d'aigua, escombraries i
clavegueram situat a l'av. Verge de Montserrat, per persones majors de 65 anys.

2021-
0000501

1 de
juliol
d e
2021

Àrea de
Serveis
Interns

Resolució Baixa voluntària del lloc de treball

2021-
0000502

1 de
juliol
d e
2021

Intervenció
en activitats

Llicència per l'activitat recreativa musical amb sopar, i ocupació de l'espai públic
del recinte de Sant Antoni, per a la celebració de la Festa de Barris 2021, a
favor de l’entitat del Casal Popular “La Calderera”.

2021-
0000503

1 de
juliol
d e
2021

Tresoreria
Aprovació de liquidacions de l’Impost sobre l’increment de valor dels terrenys de
naturalesa urbana.

2021-
0000504

2 de
juliol
d e
2021

À r e a
Secretaria

Servei control aforament Festa dels Barris 2021

2021-
0000505

2 de
juliol
d e
2021

Àrea de
Serveis al
Territori

Llicència urbanística pel tancament metàl·lic de simple torsió i realització d'una
porta d'accés de 5 metres d'amplada a la finca situada al polígon 41, de
Riudoms

2021-
0000506

2 de
juliol
d e
2021

À r e a
Secretaria

Cessió ocupacio temporal del recinte de Sant Antoni el dia 17/7/2021 ERC

2021-
0000507

2 de
juliol
d e
2021

Àrea de
Serveis al
Territori

Llicència d’obres per la construcció d’una bassa per a l’emmagatzematge
d'aigua i reg agrícola a la finca situada al polígon 17, de Riudoms

2021-
0000508

6 de
juliol
d e
2021

À r e a
tresoreria

Resolució de la sol·licitud de bonificació servei d'aigua situat al c/ Major, per
persones majors de 65 anys en situació desafavorida

2021-
0000509

6 de
juliol
d e
2021

À r e a
tresoreria

Resolució sol·licitud de bonificació servei d'aigua situat al c/ Jacint Verdaguer,
per a persones amb grau discapacitat superior a 65%

2021-
0000510

7 de
juliol
d e
2021

Àrea de
Serveis a la
Persona

Resolució de la sol·licitud de renovació de la targeta d'aparcament per a
persones amb discapacitat, com a titular conductor

2021-
0000511

7 de
juliol
d e
2021

À r e a
Secretaria

Resolució accés a la informació pública

2021-
0000512

7 de
juliol
d e

À r e a
Secretaria

Resolució Requeriment documentació de la comunicació prèvia
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2021

2021-
0000513

7 de
juliol
d e
2021

À r e a
Secretaria

Requeriment d'esmena

2021-
0000514

7 de
juliol
d e
2021

À r e a
Secretaria

Atorgament de llicència ocupació temporal del recinte de Sant Antoni el dia 31/7
/2021 per portar a terme el Cinquè Aplec Vila de Riudoms de sardanes

2021-
0000515

7 de
juliol
d e
2021

Tresoreria

Resolució del recurs de reposició interposat per MASTRE SL, contra la
liquidació de l’impost sobre l’increment del valor de terrenys de naturalesa
urbana, per la venda de la finca situada a carrer de la Conca de Barberà, del
Polígon Industrial Planes del Roquís.

2021-
0000516

7 de
juliol
d e
2021

À r e a
tresoreria

Resolució reclamació de l'impost sobre vehicles de tracció mecànica de
l'exercici 2021.

2021-
0000517

7 de
juliol
d e
2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'COMISSIÓ INFORMATIVA D'HISENDA I GOVERNACIÓ DEL
DIA 12 DE JULIOL DE 2021'

2021-
0000518

7 de
juliol
d e
2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Llicència urbanística pel tancament parcial amb pals metàl·lics i malla de simple
torsió i la realització d'una porta d'accés de 5 ml a la finca situada al polígon 1
de Riudoms

2021-
0000519

7 de
juliol
d e
2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN ORDINÀRIA DEL DIA 12 DE JULIOL
DE 2021'

2021-
0000520

7 de
juliol
d e
2021

Assistència
jurídica

Proposta d’audiència per la sol·licitud de llicència d'obres de reforma de l’
habitatge i modificació de la teulada al polígon 17, de Riudoms.

2021-
0000521

7 de
juliol
d e
2021

À r e a
tresoreria

Resolució de la sol·licitud de bonificació servei d'aigua per a persones majors
de 65 anys, del servei situat al c/ Molins Nous

2021-
0000522

7 de
juliol
d e
2021

À r e a
tresoreria

Resolució sol·licitud de bonificació serveis aigua-brossa-clavegueram per
famílies nombroses, c/ Garbí

2021-
0000523

9 de
juliol
d e
2021

À r e a
Secretaria

Inscripció d'una parella estable en el Registre Municipal de Parelles Estables.

2021-
0000524

1 2
d e
juliol
d e
2021

À r e a
tresoreria

Aprovació dels padrons de les taxes per la prestació dels serveis d'abastament
d'aigua, de gestió de residus i de clavegueram que corresponen al 2n trimestre
de 2021

 
El Ple en queda assabentat.
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APROVACIÓ DE LA CONCERTACIÓ D'UNA OPERACIÓ D'ENDEUTAMENT A LLARG
TERMINI PER AL FINANÇAMENT D'INVERSIONS DE L'EXERCICI 2021, I DEL PLEC DE

 CLÀUSULES

APROVACIÓ DE LA CONCERTACIÓ D'UNA OPERACIÓ D'ENDEUTAMENT A LLARG4. 
TERMINI PER AL FINANÇAMENT D’INVERSIONS DE L’EXERCICI 2021 I DEL PLEC DE
CLÀUSULES QUE L'HA DE REGIR

El Sr. Alcalde manifesta: «Anem ara al punt número quatre de l’ordre del dia, que és l’aprovació
de la concertació d’una operació d’endeutament a llarg termini per al finançament d’inversions d’
aquest exercici 2021, i també del seu plec de clàusules»
 
A continuació el Sr. Alcalde dóna la paraula al Sr. Jordi Domingo, regidor d’Hisenda i també
tinent d’alcalde de l’Ajuntament de Riudoms, que fa l’explicació.
 
El Sr. Jordi Domingo manifesta el següent: «Molt bé, bona tarda a tothom. Aquesta operació d’
endeutament és per finançar les inversions de l’exercici 2021, que també inclou les previstes
en la modificació pressupostària número 4/2021, que es va fer fa uns quinze dies. El total del
préstec a sol·licitar és d’1.133.000 euros, a retornar en un termini d’entre deu i dotze anys.
Aquest import total s’ha dividit en quatre lots, d’import 283.250 euros cadascun. En aquest
mateix expedient s’incorporen també el plec de condicions per la contractació de l’esmentada
operació, i aquest expedient ha estat fiscalitzat de forma favorable per part d’Intervenció.
 
Atès que es tracta d’un crèdit, o un préstec, per finançar inversions, s’han de tenir en compte
varis aspectes, i un d’ells és que l’Ajuntament pot concertar operacions de crèdit sempre que el
capital viu no superi el 75% dels ingressos corrents, i per tant no necessita cap autorització
prèvia. Per altra banda, totes les operacions financeres estan subjectes al principi de prudència
financera, i correspon a la Generalitat l’exercici de la tutela, si és el cas. En aquest cas, per no
superar el 75%, que és el limit que estableix, no cal que hi hagi intervenció per part de la
Generalitat, no es necessita autorització de la Generalitat de Catalunya. Per altra banda, atès
que l’import supera 10% dels recursos ordinaris del pressupost, vol dir que l’aprovació
correspon a aquest Ple, i d’aquí la seva presentació avui.
 
Aquesta operació va ser ja presentada a la comissió informativa d’Hisenda i Governació el
passat dilluns dia 12, que va ser aprovat per quatre vots a favor i quatre abstencions. Per tant,
el que es proposa és concertar una operació de crèdit, com he dit, un préstec a llarg termini,
per un import d’1.133.000 euros, i un termini d’amortització mínim de deu anys, i un màxim de
dotze anys, pel finançament de les inversions de l’any 2021. També es proposa aprovar el plec
de clàusules per la contractació d’aquesta operació, i facultar a l’alcalde per la formalització de l’
operació de préstec amb l’entitat financera que resulti adjudicatària, després del procediment
de concertació.
 
Comentar, de forma addicional, que pel fet de que es tracta d’un préstec financer, no està
subjecte a les condicions que estableix la Llei de contractes del sector públic, però si que ha de
complir els requeriments de transparència i publicitat necessaris.
 
A banda dels aspectes ja numèrics que he comentat, afegir que les entitats poden ofertar, tan
sigui amb un tipus d’interès fix o un interès variable. Les liquidacions d’aquest préstec seran a
trimestre vençut, i les comissions s’han d’ajustar a les condicions que estipula la resolució del 4
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de juliol de 2017 de la Secretaria General del Tresor i Política Financera. L’amortització, com ja
he dit, també seria trimestral, i a la formalització del contracte s’ha d’estipular, també, els tipus d’
interès, en cas de que existeixin.
 
Les entitats financeres que puguin presentar-se en aquest tipus de contractes tindran un termini
màxim fins al dia 30 de juliol de 2021, i en el cas que hi hagués una entitat que presentés una
oferta per més que un dels lots, es podria formalitzar en un sol contracte. Bé, això són, a grans
trets, el plec de condicions que s’estableix. Com ja he dit, també, compta amb un informe
favorable d’Intervenció, en el qual s’ha tingut en compte que el rati legal d’estalvi net de l’
Ajuntament és d’un 9,10%, i que el rati legal del deute viu quedaria, després d’aquest préstec,
en un 74,72%. I com també he comentat abans, aquesta operació no requereix de l’autorització
de la Direcció General de Política Financera, Assegurances i Tresors. Fins aquí la meva
exposició, si hi ha alguna pregunta, la contestaré».
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Domingo per fer l’explicació tècnica de tots aquells
temes econòmics que tenen a veure amb el nostre Ajuntament, i dóna la paraula als portaveus
dels diferents grups municipals.
 
A continuació intervé el Sr. José Manuel Hernández, portaveu del grup municipal del PSC, i
manifesta el següent: «Si, l’únic que ja ho vam parlar a la junta de la Comissió, i ja em va
quedar clar, però l’únic dubte, que no ho vaig apuntar i crec que es va dir que es demanaria a
vàries entitats, perquè el volum dels diners, en teoria parlant en plata, que demanàvem, no era,
o sigui, fos més petit, no? Això és el que vaig entendre. Volia saber si estava equivocat del que
vaig entendre, o no. Crec que va ser així, que va dir que es parlaria amb vàries entitats perquè
així el volum de diners demanat no fos aquest. Tot el demès em va quedar clar a la Comissió,
gràcies.
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Hernández, i dóna la paraula al Sr. Domingo perquè
en donarà la resposta.
 
El Sr. Jordi Domingo respon dient: «Si, respecte a la pregunta que s’ha formulat, efectivament,
es fa en quatre lots, a fi i efecte de que si una entitat vol anar als quatre, pot ofertar els quatre,
o si una entitat considera que només està interessada en un, o en dos, o en tres, ho pugui fer
de forma segregada. És per facilitar també la, els paràmetres o els nivells de volum de crèdit
que puguin tenir les diferents entitats, al ser un import tan elevat. Es va entendre bé».
 
El Sr. Alcalde manifesta: «Molt bé. Entenc Jose que et dones per contestat?».
 
El Sr. José Manuel Hernández manifesta el següent: «Si, si, gràcies, era més que res això, jo m’
havia pensat això. Millor que ens ofertin els quatre al mateix lloc, però bé, com que la relació de
crèdit és individual, i poden anar amb les taxes que volguessin. Contestat. Gràcies».
 
A continuació el Sr. Alcalde dóna la paraula al portaveu del grup municipal de la CUP.
 
El Sr. Enric Jódar, portaveu del grup municipal de la CUP, intervé i manifesta el següent: «Hola,
bon dia. Nosaltres farem una reflexió més aviat política, tot i que curta, perquè les explicacions
tècniques ja van quedar clares a la Comissió. En primer lloc un apunt, que és demanar que s’
actualitzi la informació econòmica que hi consta a la web de l’Ajuntament, perquè aquí, tots els
regidors tenim accés a la informació, però segurament, si hi ha ciutadans que volen tenir accés,
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ho tenen més complicat. Em refereixo a les liquidacions que hem aprovat recentment, les del
2018, 2019, etcètera. I després, en relació amb aquesta qüestió, una reflexió més així de caire
polític, i és que a l’inici de la legislatura teníem una ràtio de deute viu del 47%; l’any passat
estava previst que fos del 50%, i tal com s’ha dit aquí, com ha explicat el regidor d’hisenda,
amb aquesta nova operació de préstec, o de crèdit, estarem casi al voltant del 75%. Això, tenint
en compte que al pressupost actual, el del 2021 ja hi dedicàvem un 6% del pressupost en la
partida d’amortització de deute públic, creiem que tots aquests augments de la ràtio del deute
viu, el que acaben provocant, en certa manera, és condicionar encara més els recursos dels
pressupostos futurs, i, tenint en compte que ja estem a meitat de legislatura, voldríem saber si l’
equip de govern té intenció de que en exercicis propers, que aquesta pregunta ja la hem fet
alguna altra vegada, té intenció de seguir duent a terme inversions que requereixin un cert grau
de finançament, o per contra, la voluntat és ja, diem-ho així, ara a la meitat de la legislatura,
intentar executar el màxim d’inversions costoses, intentar reduir aquesta ràtio de cara a la
finalització de la legislatura, perquè entenem que, des de l’inici fins ara, haurem pujat 25 punts
en la ràtio de deute viu. Si que és cert que estem sota el límit que marca la normativa per
temes d’autoritzacions, però tot i així creiem que és un augment elevat, sabem perquè són, són
per les inversions del 2021, ja en vam parlar i sabem quines inversions són, però també saber
una mica si aquesta és la perspectiva que seguirem en els dos propers exercicis abans d’
acabar la legislatura, o la intenció és intentar fer una mica un decreixement, en el tema de
pagar o de destinar aquests recursos en l’amortització de crèdits.
 
I en qualsevol cas, nosaltres si que, en aquest cas ens abstindrem, més que res perquè ja vam
dir que no estàvem a favor del pressupost que es va aprovar en el seu moment, i, al final,
aquesta és una línia, evidentment, continuista, tot i que estem d’acord en algunes de les
inversions que en el seu moment es van presentar. Gràcies».
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Jódar, i dóna la paraula al Sr. Domingo, perquè en
donarà la resposta.
 
El Sr. Jordi Domingo respon dient: «Si, permeteu-me que faci un incís. Efectivament, el rati d’
endeutament s’eleva, però també conservem quin tipus d’inversions s’estan fent. S’estan fent
inversions en obra pública, per tant és un llegat que arriba i va en benefici de tots els veïns.
Són reparacions de carrers, rehabilitació de les escoles velles. Això per un cantó, i per altra
banda, també, tot i que és una mica, si voleu, més tècnic, però hi ha un aspecte que cal
considerar, que és el fet que el rati és conseqüència d’un numerador i un denominador.
Pensem que la liquidació del 2020 s’ha fet amb un denominador molt més baix per tot l’efecte
COVID, és a dir, tota una sèrie d’ingressos que no vam tenir, i que, en circumstàncies normals,
anirem tenint. Això fa que, també, aquest rati pugi de forma substancial. Llavors, doncs, no és
comparable el 75% que estem a prop ara, amb el 54% o 55% que estàvem al començament.
Gràcies».
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Domingo i manifesta el següent: «En part era també
el que volia comentar jo, és a dir, al final aquests números són el reflex de la situació actual.
Situació actual en la que els ingressos no han estat els pressupostats a l’inici de legislatura,
diguem, o la intenció de l’inici de legislatura, però també responen, i és evident que els
municipis no es poden aturar, hem de seguir fent coses, si no fem coses, no generem, i
precisament, la voluntat és de continuar. Continuar en aquella evolució natural d’un legislatura,
és evident que no fas totes les obres el primer dia que entres, perquè primer has d’ordenar tots
els projectes i has de veure com els pagaràs, i això, passa un temps que és el temps que ha

Transcripció de l'acta número 2021-0000007 de l'òrgan de l'ens Ajuntament de Riudoms signada per: Alexandra Rodríguez Jiménez - DNI *** (SIG), Sergi

Pedret Llauradó - DNI *** (SIG) en data: 07/09/2021, 08/09/2021A
q
u
e
s
t
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
é
s
 
u
n
a
 
c
ò
p
i
a
 
a
u
t
è
n
t
i
c
a
 
d
e
l
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
 
o
r
i
g
i
n
a
l
 
c
u
s
t
o
d
i
a
t
 
p
e
r
 
A
j
u
n
t
a
m
e
n
t
 
d
e
 
R
i
u
d
o
m
s
.
 
P
o
d
e
u
 
v
e
r
i
f
i
c
a
r
 
l
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
a

t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
s
e
r
v
e
i
 
d
e
 
v
a
l
i
d
a
c
i
ó
 
d
e
 
l
a
 
S
e
u
 
E
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
d
e
 
l
'
E
n
s
 
a
m
b
 
e
l
 
C
V
E
 
D
C
E
2
2
8
3
F
B
5
D
8
4
C
2
6
A
B
C
0
E
B
F
C
8
9
1
D
2
0
3
5
 
i
 
d
a
t
a
 
d
'
e
m
i
s
s
i
ó
 
0
5
/
1
2
/
2
0
2
3
 
a
 
l
e
s
 
1
3
:
2
3
:
0
0

SIGNAT ELECTRÒNICAMENT PER:
Actuacio Automatitzada Secretaria el dia 13/11/2021 a les 13:08:08



passat ara, fins que sabem d’on finançarem tots els grans projectes que portàvem, en aquest
cas, en el nostre programa electoral, i que molts d’aquests grans projectes són coincidents en
les inversions pressupostades en aquest any 2021. Bé, gràcies als dos, entenc Enric que et
dónes per contestat?»
 
A continuació, el Sr. Alcalde dóna la paraula al portaveu del grup municipal d’ERC-AM.
 
El Sr. Ricard Gili, portaveu del grup municipal d’ERC-AM, intervé i manifesta el següent: «Bona
tarda abans de tot. Les qüestions tècniques ja van ser àmpliament comentades a la comissió d’
hisenda, per tant no hi entrarem, i pel que fa a la part més política, en línia amb la darrera
modificació de crèdit, com a grup vam fer abstenció, avui també farem abstenció, com de fet
també vam fer a la comissió d’hisenda. Res més, gràcies».
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Gili, i pregunta si hi ha alguna intervenció més.
 
El Sr. Enric Jódar intervé i manifesta el següent: «Jo volia, Sergi, només fer un aclariment, no
estava qüestionant en aquest cas la necessitat de les inversions, sinó la meva qüestió en sí era
si aquesta línia d’inversions en obra pública continuaria en els dos següents exercicis, o diem
que hem agafat una mica el pic del que seria la despesa més gran en inversions, que llavors en
exercicis següents potser no seria necessari demanar, o accedir a préstecs tan nombrosos, en
aquest sentit, i gràcies per l’aclariment, Jordi, en relació a la ràtio i al tema COVID, perquè
també és cert, en aquest sentit».
 
El Sr. Alcalde intervé i manifesta: «Bé, d’acord Enric. En aquest sentit, una mica la idea és, el
que comentava en la meva intervenció també, de que la majoria d’inversions, segurament, més
costoses a nivell econòmic que portàvem en el nostre projecte, en el nostre programa electoral,
són coincidents en aquest any i que per tant, fer una resposta ferma a hores d’ara sense saber
què passarà demà, és complicat, perquè ja ho sabem tots que el món és canviant. Però en tot
cas, el volum gran d’obra de la legislatura es farà durant l’any o s’acabarà durant l’any 2022, o
almenys aquesta és la voluntat, i per tant molta part d’aquesta obra pública sortirà del
pressupost del 2021 per terminis.»
 
Una vegada finalitzades les diferents intervencions i fetes les pertinents explicacions, se sotmet
el dictamen a votació plenària.

El Ple de l'Ajuntament acorda amb l'abstenció dels Srs. Ricard Gili, Carme Cros, Maria Teresa
Basora, Arnau Salvat, Enric Jódar i José Manuel Hernández, i amb el vot a favor dels Srs.
Núria Mas, Jordi Domingo, Inmaculada Beatriz Parra, Verònica Torres, Judit Albesa, Josep
Maria Bages i l'Alcalde-President, aprovar el següent acord.

Fets

1. L'Ajuntament de Riudoms té la necessitat de concertar una operació d'endeutament a llarg
termini per al finançament d’inversions de l’exercici 2021 i que inclou les previstes en la
modificació pressupostària núm. 4/2021 de crèdit extraordinari i suplement de crèdit.
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2. El total del préstec a sol·licitar és d'1.133.000,00 d’euros a retornar amb un termini entre deu
i dotze anys. Els lots seran de la següent quantitat:
 
Lot 1 - inversions 283.250,00 €
Lot 2 - inversions 283.250,00 €
Lot 3 - inversions 283.250,00 €
Lot 4 - inversions 283.250,00 €
 
3. Per Decret d’Alcaldia núm 2021-0000491 de data 29/06/2021 s’ha acordat l’inici de l’
expedient de concertació d’una operació de crèdit a llarg termini per import de 1.133.000,00 i
termini d’amortització mínim de 10 anys i màxim de 12 anys per finançar inversions previstes
en el pressupost de l’exercici 2021
 
4. Amb la mateixa data s’incorpora a l’expedient el plec de condicions per a la contractació de l’
esmentada operació de crèdit a llarg termini.
 
5. Consta a l’expedient informe de fiscalització favorable número 132/2021 de data 30/06/2021.

Fonaments de dret

1.- L’article 48 del TRLRHL, estableix que les entitats locals, els seus organismes autònoms i
els ens i societats mercantils dependents podran concertar operacions de crèdit en totes les
seves modalitats, tant a curt com a llarg termini.
 
2.- L’article 50 de l’esmentada norma disposa que en relació a les operacions de crèdit a llarg
termini previstes al TRLRHL, requerirà que la corporació disposi del pressupost aprovat de l’
exercici en curs, extrem que haurà de ser justificat en el moment de subscriure el corresponent
contracte, pòlissa o document mercantil en el qual se suporti l'operació, davant l'entitat
financera corresponent i davant el fedatari públic que intervingui o formalitzi el document.
 
Excepcionalment, quan es produeixi la situació de pròrroga del pressupost, es podran
concertar les següents modalitats d'operacions de crèdit:
 

a) Operacions de tresoreria, dins dels límits fixats per la llei, sempre que les
concertades siguin reemborsades i es justifiqui aquest extrem en la forma assenyalada
en el paràgraf primer d'aquest article.
b) Operacions de crèdit a llarg termini per al finançament d'inversions vinculades
directament a modificacions de crèdit tramitades en la forma prevista en els apartats 1,
2, 3 i 6 de l'article 177.

 
3.- La disposició final 31 de la llei 17/2012, de 27 de desembre, de pressupostos generals de
l'estat per l'exercici 2013, estableix que les entitats locals i els seus OOAA dependents, que
liquidin l'exercici immediatament anterior amb estalvi net positiu podran concertar noves
operacions de crèdit a llarg termini pel finançament d'inversions, quan el volum total del capital
viu no excedeixi el 75% dels ingressos corrents liquidats.
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Les entitats que tinguin un deute viu superior al 75% però inferior al 110% podran concertar
operacions d'endeutament prèvia autorització de l'òrgan de tutela financera de la Generalitat de
Catalunya.
 
Les entitats que presentin un estalvi net negatiu o el volum del deute viu sigui superior al 110%,
no podran concertar operacions de crèdit a llarg termini per a finançar inversions.
 
4.- L’article 48 bis de la mateixa norma estableix que totes les operacions financeres que
subscriguin les corporacions locals estan subjectes al principi de prudència financera.
 
5.- La Resolució de 4 de juliol de 2017, de la Secretaria General del Tresor i Política Financera,
defineix el principi de prudència financera aplicable a les operacions d’endeutament i derivats
de les entitats locals.
 
6.-  Correspon a la Generalitat de Catalunya, d'acord amb l'article 218.5 de l'Estatut
d'autonomia, l’exercici de la tutela financera sobre els governs locals, respectant l’autonomia
que els reconeix la Constitució.
 
En virtut d'aquesta competència, correspon al Departament de la Vicepresidència i d’Economia
i Hisenda, entre d’altres:
 
- Autoritzar l'endeutament, en els supòsits previstos per la normativa.
- Obtenir i processar la informació relativa a les operacions financeres que, d'acord amb les
previsions de la normativa, no han de ser objecte d'autorització.
 
7.- L'Ordre ECF/138/2007, de 27 d'abril, sobre procediments en matèria de tutela financera dels
ens locals, regula el format i el contingut de la documentació que cal trametre en cadascun dels
supòsits i preveu la tramitació per mitjà telemàtic a l'extranet de les administracions catalanes.
 
8.- L’article 52.2 de la mateixa norma disposa que la competència per a concertar operacions
de crèdit a llarg termini correspondrà al President si l’import acumulat de les operacions vives
no supera el 10% dels recursos ordinaris del pressupost, cas contrari, l’aprovació correspondrà
al Ple.
 
9.-  L’article 47.2.l) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les Bases del Règim Local,
disposa que s’aprovaran per majoria absoluta les operacions financeres o de crèdit quan el seu
import superi el 10% dels recursos ordinaris del pressupost.

En conseqüència, :S'ACORDA

Primer.- Aprovar la concertació d’una operació de crèdit, en la modalitat de préstec a llarg
termini, per un import de 1.133.000,00€ i termini d’amortització mínim de 10 anys i màxim de 12
anys per al finançament d’inversions de l’exercici 2021 i que inclou les previstes en la
modificació pressupostària numero 4/2021 de crèdit extraordinari i suplement de crèdit.
 
Segon.- Aprovar el plec de clàusules per a la contractació d’una operació d’endeutament a llarg
termini per al finançament del pla d’inversions de l’exercici 2021.
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Tercer.- Facultar l’alcalde per formalitzar l’operació de préstec amb l’entitat financera que
resulti adjudicatària del procediment de concertació de l’operació d’endeutament.

Règim de recursos:

Si es vol impugnar la present resolució, que posa fi a la via administrativa, procedeix interposar
recurs contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Tarragona, en el
termini de dos mesos a comptar de l'endemà de la seva notificació.
 
Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de reposició davant el mateix
òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar de l'endemà de la seva notificació.

 APROVACIÓ DE LES FESTES LOCALS DE RIUDOMS PER A L'ANY 2022

APROVACIÓ DEL CALENDARI DE FESTES LOCALS PER A L’ANY 20225. 

El Sr. Alcalde manifesta el següent: «Anem ara al punt número 5 de l’ordre del dia, que és l’
aprovació de les festes locals per l’any 2022 del nostre municipi. Com sabeu tots els presents
en aquest plenari, l’Ajuntament de Riudoms, per norma, ha d’indicar dos dies del calendari
festiu del nostre municipi. Aquest any, la proposta que es porta a votació és el dia 25 de juliol
de l’any 2022, i la del dia 28 de novembre de l’any 2022. La primera és el dilluns de la Festa
Major de Sant Jaume, el 25 de juliol, i la segona és el primer dilluns després de la celebració de
la festivitat del Beat.
 
Aquesta proposta que portem a votació avui no és coincident amb la que proposàvem l’any
passat. L’any passat us explicàvem que, fruit de diferents converses, i també de la voluntat de
canviar alguna cosa, en el sentit de millorar aquestes propostes, era que les festes locals que
proposava l’Ajuntament de Riudoms coincidissin amb les Festes Majors, tan la d’hivern com la
d’estiu del nostre municipi, i per tant, coincidissin amb Sant Sebastià i Sant Jaume o, quan
aquests caiguessin en diumenge, la festivitat local es fes el dia següent, o el dilluns següent.
En aquest cas, de fet aprovat l’any passat per aquest any 2021, aquestes dues dates, tan de
Sant Sebastià com de Sant Jaume, i fet una mica el retorn de com havia anat això, detectem
que havia provocat una certa confusió, sobretot no pel que fa a la festa de Sant Jaume, que
aquesta estava clara, sinó sobretot pel que fa a la festa de Sant Sebastià, i en vista d’aquest
cert desgrat de la proposta que portàvem a votació l’any passat i que hem fet aquest any, un
cop dut a terme, i com a prova pilot, podríem dir, ens hem reunit amb diferents agents del
nostre municipi, sobretot els més afectats, que són el món empresarial i comercial, amb
diferents actors d’aquest sector en la taula de comerç, i també n’hem parlat amb el món
educatiu, amb les direccions dels centres, i la proposta que es porta a votació avui és la que
respon una mica a aquestes reunions de valoració de les festivitats d’aquest any 2021, i es
modifiquen de cara a l’any 2022, intentant, ara ja si, que quedi de manera definitiva aquesta
proposta de festes, sent la primera festa local que es proposa el dia de Sant Jaume, i en el cas
de que Sant Jaume, 25 de juliol, caigués en diumenge, seria el dilluns següent; i pel que fa a la
segona festa local es proposa el dilluns, l’endemà del dia que es celebri la festivitat del Beat,
que això ja era també una festa local històrica del nostre municipi. I que per tant, fetes aquestes
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a.  

b.  

c.  

reflexions, el que portem a votació avui és l’aprovació del dia 25 de juliol de 2022, que és el
dilluns de Festa Major de Sant Jaume, i el 28 de novembre de 2022, que és el primer dilluns
després de la celebració de la festa del Beat Bonaventura.
 
Finalitzada l’explicació d’aquest punt, el Sr. Alcalde dóna la paraula als portaveus dels grups
municipals.
 
A continuació, intervé el Sr. Enric Jódar, portaveu del grup municipal de la CUP, que manifesta
el següent: «Hi votarem a favor».
 
També intervé el Sr. Ricard Gili, portaveu del grup municipal d’ERC-AM, que manifesta el
següent: «També nosaltres hi votarem a favor, conscients d’aquest concepte que s’ha utilitzat,
de prova pilot, i que també nosaltres hem parlat amb alguns dels sectors riudomencs i ens feien
aquestes reflexions, i ens sembla una bona decisió i li donarem suport».
 
El Sr. Alcalde agraeix les intervencions, i no havent-n’hi més se sotmet el dictamen a votació
plenària.

El Ple de l’Ajuntament acorda, per unanimitat, aprovar el següent acord.

Fets

En data 30 de juny de 2021 s’ha publicat en el Diari Oficial de la Generalitat l’Ordre del
Departament d’Empresa i Treball EMT/138/2021, de 25 de juny, pel qual s’estableix el calendari
oficial de festes laborals a Catalunya per a l’any 2022, en el qual es diu que a més de les festes
esmentades, mitjançant una ordre d'aquest Departament, s'han de fixar dues festes locals,
retribuïdes i no recuperables, a proposta dels ajuntaments.
 
En data 6 de juliol de 20212 el Departament d’Empresa i Treball de la Generalitat de Catalunya
ha requerit a l’alcaldia d’aquest Ajuntament, a través d’un ofici, que els comuniquem les
propostes, amb caràcter definitiu, abans del dia 31 de juliol de 2021, tenint en compte que:
 

L'Acord de l'Ajuntament ha de ser adoptat pel Ple, tal com estableix l'article 46 del Reial
decret 2001/1983, de 28 de juliol.
Els dies proposats no poden escaure's en diumenge ni coincidir amb cap dels dies
festius que s'indiquen a continuació:
1 de gener (Cap d’any), 6 de gener (Reis), 15 d’abril (Divendres Sant), 18 d’abril (dilluns
de Pasqua Florida), 6 de juny (Dilluns de Pasqua Granada), 24 de juny (Sant Joan), 15 d’
agost (l'Assumpció), 12 d’octubre (Festa Nacional d’Espanya), 1 de novembre (Tots
Sants), 6 de desembre (Dia de la Constitució), 8 de desembre (La Immaculada) i 26 de
desembre (Sant Esteve); al territori d’Aran, la festa del dia 26 de desembre (Sant
Esteve) queda substituïda per la de 17 de juny (Festa d’Aran).

La proposta han de contenir dues festes locals, no es pot admetre 1 sol festiu.
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a.  

Des de la unitat promotora s’ha proposat traslladar a l’alcaldia d’aquest ajuntament les dates de
les dues festes locals, retribuïdes i no recuperables per al proper any, respecte el qual s’ha de
pronunciar el Ple d’aquest Ajuntament, que són:
 

25 de juliol de 2022, dilluns, festa major de Sant Jaume.
28 de novembre de 2022, dilluns, festa del Beat Bonaventura Gran.

Fonaments de dret

La legislació i normativa aplicable és:
 

Article 37.2 del Reial decret legislatiu 2/2015, de 23 d’octubre, pel que s’aprova el text
refós de la Llei de l’Estatut dels Treballadors
Decret 177/1980, de 3 d’octubre, establint el calendari de festes fixes per a 1981
Article 46 del Reial decret 2001/1983, de 28 de juliol, sobre regulació de la jornada de
treball, jornades especials i descansos
Ordre EMT/138/2021, de 25 de juny, pel qual s’estableix el calendari oficial de festes
laborals a Catalunya per a l’any 2022.
Article 30.7 de la Llei 39/2015, d'1 d'octubre, del procediment administratiu comú de les
administracions públiques

 
L’art. 37.2 del Reial decret legislatiu 2/2015 disposa que “Les festes laborals, que tindran
caràcter retribuït i no recuperable, no podran excedir de catorze a l'any, de les quals dos seran
locals”. En relació a això, l’art. 46 del Reial decret 2001/1983 diu que “seran també inhàbils per
al treball retribuïts i no recuperables, fins a dos dies de cada any natural amb caràcter de festes
locals que per tradició li siguin pròpies en cada municipi, determinant-se per l'autoritat laboral
competent –a proposta del Ple de l'Ajuntament corresponent– i publicant-se en el “Butlletí
Oficial de la Comunitat Autònoma” i, en el seu cas, en el “Butlletí Oficial» de la província”.
 
Per la seva banda, el Decret 177/1980, que malgrat porta per títol “establint el calendari de
festes fixes per a 1981”, certament segueix en vigor i fins i tot s’ha vist modificat pels Decrets 17
/1982, 152/1997 i 146/1998, diu que “A més de les festes esmentades, mitjançant una ordre
d'aquest Departament, s'han de fixar dues festes locals, retribuïdes i no recuperables, a
proposta dels ajuntaments”.
 
A resultes d’això, en data 30 de juny de 2021 el Departament d’Empresa i Treball, va treure l’
Ordre per la qual s'estableix el calendari oficial de festes laborals a Catalunya, en la qual es diu
que “A més de les festes esmentades, mitjançant una ordre d'aquest Departament, s'han de
fixar dues festes locals, retribuïdes i no recuperables, a proposta dels ajuntaments”.
 
Igualment, en data 6 de juliol de 2021, es va rebre en el registre d’entrada d’aquest ajuntament
un ofici del mateix departament adreçat a l’alcaldia pel qual requereixen que els comuniquem
les mencionades propostes, amb caràcter definitiu, abans del dia 31 de juliol de 2021, tenint en
compte que:
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a.  

b.  

c.  

L'Acord de l'Ajuntament ha de ser adoptat pel Ple, tal com estableix l'article 46 del Reial
decret 2001/1983, de 28 de juliol.
Els dies proposats no poden escaure's en diumenge ni coincidir amb cap dels dies
festius que s'indiquen a continuació:
 
1 de gener (Cap d’any), 6 de gener (Reis), 15 d’abril (Divendres Sant), 18 d’abril (dilluns
de Pasqua Florida), 6 de juny (Dilluns de Pasqua Granada), 24 de juny (Sant Joan), 15 d’
agost (l'Assumpció), 12 d’octubre (Festa Nacional d’Espanya), 1 de novembre (Tots
Sants), 6 de desembre (Dia de la Constitució), 8 de desembre (La Immaculada) i 26 de
desembre (Sant Esteve); al territori d’Aran, la festa del dia 26 de desembre (Sant
Esteve) queda substituïda per la de 17 de juny (Festa d’Aran).
 
La proposta han de contenir dues festes locals, no es pot admetre 1 sol festiu.
 

Els dies que l’Ajuntament proposi amb caràcter de festes locals, un cop publicats pertinentment
en el “Butlletí Oficial de la Comunitat Autònoma”, tindran el caràcter de dies inhàbils a efectes
de còmput de terminis, d'acord amb l'article 30.7 de la Llei 39/2015, d'1 d'octubre, del
procediment administratiu comú de les administracions públiques.
 
La competència per proposar les dates de les dues festes locals és del Ple de l’Ajuntament, en
virtut del que disposa l’art. 46 del Reial decret 2001/1983.

En conseqüència, :S'ACORDA

Primer.- Proposar al Departament d’Empresa i Treball de la Generalitat de Catalunya, les dates
de les dues festes locals, retribuïdes i no recuperables per al proper any 2022:
 

25 de juliol de 2022, dilluns, festa major de Sant Jaume.
28 de novembre de 2022, dilluns, festa del Beat Bonaventura Gran.

 
Segon.- Notificar aquesta resolució mitjançant tramesa a l’Eacat, al Departament d’Empresa i
Treball, als efectes pertinents.

Règim de recursos:

Si es vol impugnar la present resolució, que posa fi a la via administrativa, procedeix interposar
recurs contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Tarragona, en el
termini de dos mesos a comptar de l'endemà de la seva notificació.
 
Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de reposició davant el mateix
òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar de l'endemà de la seva notificació.
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 MOCIONS DELS GRUPS MUNICIPALS

MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL DE LA CUP PER A L'ADHESIÓ DE6. 
L'AJUNTAMENT DE RIUDOMS A L'ASSOCIACIÓ DE MUNICIPIS I ENTITATS PER
L'ENERGIA PÚBLICA (AMEP)

El Sr. Alcalde manifesta el següent: «Anem ara al següent punt de l’ordre del dia, que són les
mocions dels grups municipal, en temps i forma n’hi ha registrada una, presentada pel grup
municipal de la CUP, per tal de que l’Ajuntament de Riudoms s’adhereixi a l’Associació de
Municipis i Entitats per l’Energia Pública».
 
A continuació dóna la paraula al Sr. Enric Jódar, portaveu del grup municipal de la CUP, que en
fa l’explicació.
 
El Sr. Enric Jódar explica el contingut de la moció dient: «Molt bé, gràcies. Bé, aquesta moció la
presentem perquè el 23 de febrer d’enguany, doncs 74 municipis i quatre entitats del país van
constituir l’Associació de Municipis i Entitats per l’Energia Pública, l’AMEP, que té com a
finalitat doncs difondre i promoure la titularitat, la propietat i la gestió pública de les xarxes de
distribució d’energia elèctrica, i també donar suport als municipis que vulguin encaminar-se a
aquest objectiu. La participació a l’associació, creiem que permetrà al municipi tenir veu davant
d’altres administracions i organitzacions per incidir, sobretot, en la millora del servei de
distribució d’energia, i també en assolir una comercialització justa i equitativa. Creiem que el fet
de pertànyer a l’AMEP també ens permetrà tenir coneixement d’iniciatives pioneres, que es
puguin dur a terme en altres municipis, amb aquesta xarxa de municipis, en relació a tot el
tema de l’energia, i és que de fet, una mica contraposant el model actual, el model aquest de
transició ens ha de portar a un dret, que hauria de ser universal, que és l’accés a l’energia, l’
accés a electricitat, i per tant que fos un bé més democràtic, i també fomentant la participació
ciutadana, i també la petita i mitjana empresa, i també tenint en compte el model de distribució
que volem, i la generació d’energia que volem en el país. I creiem que l’administració, però
sobretot els municipis han de tenir veu i vot en el sistema de transició energètica i ecològica,
que és una cosa que en aquest ple ja hem discutit arran de tot el tema de d'implantació d’
energies renovables al municipi.
 
I, de fet, aquest objectiu de transició energètica creiem que requereix una profunda reforma del
model actual per finalitzar amb la situació de oligopoli elèctric, que recentment hem tornat a
comprovar que ha generat preus elevats, i sobretot una manca de transparència en relació a la
gestió del mercat elèctric, i és que en el darrer any ha pujat la llum un 42%, i el govern de l’
Estat Espanyol només ha sigut capaç de proposar una mesura, que és reduir l’IVA de la factura
de l’electricitat, quan això també va en detriment del propi estat del benestar, i dels recursos
que ingressa l’estat dels ciutadans, per tant no s’ha atrevit a enfrontar-se als grans oligopolis i
les grans empreses energètiques, i creiem que això és una qüestió que ha de canviar, l’
administració ha de ser capaç de capgirar aquesta dinàmica, i per això parlem de energia
pública, perquè creiem que l’administració s’ha d’implicar des de ja en capgirar aquest model
energètic que tenim actualment al país.
 
I és que tampoc podem evitar oblidar que hi ha un gran nombre de persones i famílies que ara
mateix pateixen pobresa energètica, impagament de factures, que viuen amb llum punxada,
que han de recórrer a entitats del tercer sector per demanar ajuda, i per tant creiem que aquest
model «assistencialista» també s’ha de canviar, i la manera de canviar-lo, precisament, és que l’
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administració pugui controlar aquest model energètic. I avui en dia, creiem que ciutadania,
entitats, empreses i administracions, tenen aquest paper clau en el procés, i que els
ajuntaments no poden continuar només sent consumidors d’energia, sinó que també ens hem
de plantejar, fins i tot, iniciatives de generació associades i molt més lligades a la comunitat, i
que tinguin també un benefici a la comunitat, com per exemple també hi ha ara mateix
empreses cooperatives que estan fent aquesta tasca, i per tant creiem que l’administració
també s’ha d’implicar.
 
En resum, el que demana la moció són un seguit d’acords, el primer és realitzar en un termini
de sis mesos els tràmits necessaris perquè l’Ajuntament de Riudoms s’adhereixi a l’AMEEP,
llavors sol·licitar evidentment a l’AMEP que aprovi l’adhesió del nostre Ajuntament, i llavors
notificar-ho tan a l’AMEP com als serveis municipals o empreses municipals que depenguin de l’
Ajuntament i que també n’hagin de tenir coneixement. Això és tot per part meva. Gràcies».
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Jódar i dóna la paraula als portaveus dels grups
municipals.
 
El Sr. José Manuel Hernández, portaveu del grup municipal del PSC, intervé i manifesta el
següent: «Sí, bones, jo m’abstindré en aquest cas, perquè em falta molta informació, tema
tempos, tema de viabilitat, i em sembla bé la moció, la finalitat a la que vol arribar, és bo que es
tregui debat aquí, el que passa és que m’ha faltat molta informació, tan del tema tempos com
de la realitat que tenim nosaltres amb les energies, i per això per la meva part m’abstindré en
aquesta moció. Gràcies».
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Jódar, i dóna la paraula al portaveu d’ERC-AM.
 
El Sr. Ricard Gili, portaveu del grup municipal d’ERC-AM, intervé i manifesta el següent: «Si,
gràcies. Bé, és evident que cal fer passos ferms, passos decidits per la transició energètica, i
també que cal millorar la garantia del dret d’accés a l’energia. De fet l’energia, així com serveis
d’aigua o de comunicacions, són un dret fonamental, un dret fonamental que les
administracions públiques han de garantir, i partint d’això és evident que compartim el que
planteja la moció que avui es presenta, que no és altra cosa que Riudoms s’adhereixi a l’
Associació de Municipis i Entitats per l’Energia Pública. En aquesta associació ja hi ha
municipis amb governs de diversos colors, és bo que sigui així, cal que des d’arreu impulsem l’
energia pública, i sobretot la transició energètica i l’accés a l’energia, i, per tant, el nostre vot
serà favorable. A la vegada volem deixar clar que, sovint, l’opció de la col·laboració público-
privada, és a dir, la part pública i la part privada, també pot ser una bona opció per impulsar i
gestionar l’àmbit energètic, i per tant, igual que avui donem suport a aquesta moció, també som
favorables a possibles col·laboracions público-privades, i és bo que tinguem totes aquestes
vies obertes. Gràcies».
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Gili, i en nom del grup de govern fa la següent
intervenció: «Primer de tot m’agradaria començar la intervenció donant les gràcies al
representant de la CUP. Aquesta moció, com recordareu, la voluntat era ser presentada a l’
últim ple ordinari, des del grup del govern se li va demanar al regidor de la CUP que ens deixés
unes setmanes més, setmanes que a més coincidien amb una reunió meva, precisament, amb
els representants de l’AMEP, i reunió que també volíem utilitzar per fer la pregunta de quins
objectius tenien com a entitat. És evident, la transició energètica cap a un model més
democràtic, més sostenible, socialment més just i fora del domini o el predomini de grans
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empreses que puguin marcar els tempos i les maneres, doncs és evident que com a govern i
com a grup municipal de Junts estem d’acord, per tant, que compartim objectius amb l’AMEP.
Ara feia en Ricard, com a representant d’Esquerra, feia menció a la relació público-privada,
cent per cent d’acord també, una cosa no treu l’altra, jo crec que és qüestió de compartir
objectius, i després un cop assolits, el camí cap a aquest objectiu, doncs segurament, en
alguns casos doncs aquest camí serà diferent, i no renunciem a la relació público-privada en
diferents sentits.
 
Per tot això que exposàvem, donarem suport a la moció presentada avui per la CUP, insistim
en l’agraïment de que ens deixessin aquestes setmanes per poder reunir-nos personalment
amb l’AMEP. Els següents passos a seguir, l’Enric ja els té en els acords de la moció, i que per
tant el següent que caldrà fer és, en el següent plenari, o com a molt tard d'aquí dos plenaris,
portar a aprovació per part dels regidors i regidores d’aquest plenari, la incorporació, per tant, l’
adhesió a l’AMEP, l’aprovació dels seus estatuts, també l’aprovació de la despesa ordinària
que això comporta i el nomenament dels representants, que entenc que han de ser tècnics de l’
Ajuntament. Per part nostra, hi votarem a favor, fetes aquestes consideracions, no sé si Enric
vols fer algun comentari més, o portem ja a votació la moció».
 
El Sr. Enric Jódar intervé i manifesta el següent: «Bé, si, has comentat el fet de que s’ha de
pagar una quota per formar part de l’associació, més que res per si algú ens està seguint. Els
càlculs són un 5% dels habitants del municipi en euros, que això equival a uns 300 euros
anuals, és a dir que, que ningú es pensi que és una gran despesa, tot i que, evidentment, els
recursos públics s’han de gestionar bé, però que són 300 euros a l’any, no és cap altre capital».
 
El Sr. Alcalde afegeix el següent: «Si, si, no és res desorbitat, i és coincident amb altres
associacions a les que en formem part. Bé, doncs fetes les intervencions per part de tots els
grups, i també manifestats els vots de cada un dels grups, passem a votació la moció
presentada en temps i forma per el grup municipal de la CUP».
 
Finalitzades les diferents intervencions, se sotmet la moció a votació plenària.

El Ple de l'Ajuntament acorda amb l'abstenció del Sr. José Manuel Hernández, i amb el vot a
favor dels Srs. Núria Mas, Jordi Domingo, Inmaculada Beatriz Parra, Verònica Torres, Judit
Albesa, Josep Maria Bages, Ricard Gili, Carme Cros, Maria Teresa Basora, Arnau Salvat, Enric
Jódar i l'Alcalde-President, aprovar el contingut de la moció.
 

Fets

En data 16  de maig  de 2021 el grup municipal de la CUP ha presentat una moció per a
l'adhesió de l'Ajuntament de Riudoms a l'Associació de Municipis i Entitats per l'Energia Pública
(AMEP) per a ser tractada en el Ple ordinari (registre núm. 4312990004-1-2021-002294-2). El
text literal de la qual és el següent:
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"MOCIÓ QUE PRESENTA LA CANDIDATURA D'UNITAT POPULAR (CUP) PER L’
ADHESIÓ DE L’AJUNTAMENT DE RIUDOMS A L’ASSOCIACIÓ DE MUNICIPIS I ENTITATS
PER L’ENERGIA PÚBLICA (AMEP)

La transició energètica s’està plantejant a nivell global. La crisi climàtica i els compromisos de
reducció de les emissions de gasos amb efecte hivernacle és l’argument suficient per iniciar
aquest procés de transició energètica i descarbonització de l’economia; el model
energètic actual té uns costos econòmics, socials, ambientals i per a la salut de les persones
molt elevats.

En contraposició al model actual, la transició ens ha de portar a garantir el dret social a l’accés
a l’energia, a democratitzar l'energia i fomentar la participació ciutadana i de la petita i mitjana
empresa, a la producció d’energies renovables autòctones, distribuïdes i properes
als punts de consum, a l’abandonament de l’energia nuclear i del consum de combustibles
fòssils per la producció d’electricitat, de calor i per desplaçar-nos, a la transformació dels
nostres edificis, la modernització de la xarxa de distribució, i a desenvolupar eines
tecnològiques per gestionar de manera més efectiva.

Europa ha aprovat un paquet normatiu per regular la transició amb uns objectius concrets pels
anys 2030 i 2050, i que preveu que la ciutadania adopti un paper actiu. Actualment el Govern
de l’Estat i la Generalitat estan transposant i desenvolupant aquesta normativa, que
es afectarà molt directament.
 
Ciutadania, entitats, empreses i administracions tenen tenen un paper clau en aquest procés.
Els ajuntaments no poden continuar actuant només com a consumidors d’energia, i han de
liderar la transició als pobles i les ciutats reforçant el seu paper de productors d’energies
renovables, tenir capacitat d’intervenció en el mercat i participar en la distribució i
comercialització d’energia verda pels seus consums i els de tercers.

Aquest objectiu de transició energètica justa, democràtica i sostenible, molt especialment en
relació al sistema elèctric, requereix una profunda reforma del model actual per finalitzar amb l’
actual situació d’oligopoli elèctric que ha generat preus elevats i manca de transparència. A
banda de totes les mesures que caldrà adoptar en relació a la producció d’energia, és molt
necessari afrontar canvis estructurals en la regulació de les xarxes elèctriques, i que l’
administració pública pugui participar en les activitat de transport d’energia i operació de tot el
sistema. En aquest sentit, i pel que a municipis es refereix, s’han d’adoptar mesures que
afavoreixin i permetin la municipalització de les xarxes de distribució d’electricitat, tal i com es
fa en altres països d’Europa.
 
L'energia és un dret fonamental i les administracions públiques han de ser garants d’una
comercialització socialment responsable i sostenible de l'energia. El món local ha patit
recentment coaccions de l’oligopoli elèctric, que s’ha adreçat als ajuntaments advertint de tallar
el subministrament a les famílies vulnerables si no es fa front a una part del deute des dels
ajuntaments. A això s’afegeixen les contínues queixes del món local respecte la manca d’
informació i atenció als usuaris i usuàries, i a les pròpies administracions locals, i els dèficits de
la xarxa i la seva deficient conservació que ocasionen interrupcions del subministrament.

En data 23 de febrer de 2021, 74 municipis i 4 entitats del país varen constituir l’Associació de
Municipis i Entitats per l’Energia Pública (AMEP), que té com a finalitat difondre i promoure la
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titularitat, la propietat i la gestió pública de les xarxes de distribució d'energia elèctrica, i donar
suport als municipis que vulguin encaminar-se cap aquest objectiu, a més de desenvolupar
accions per impulsar una transició energètica cap a un model just, democràtic i sostenible.

L’AMEP és una associació sense ànim de lucre, amb personalitat jurídica pròpia i plena
capacitat jurídica d'àmbit territorial català.

Amb la finalitat anteriorment descrita, l’associació desenvoluparà accions i realitzarà activitats
per la creació d’una línia comunicativa pròpia, la organització de jornades, seminaris i cursos, i
la creació d’un marc de treball, coordinació, col·laboració i debat entre municipis. També
recolzarà i participarà en iniciatives dels municipis per difondre i promoure la titularitat, la
propietat i la gestió públiques de les xarxes de distribució d’energia elèctrica, i impulsarà
iniciatives de debat tècnic, investigació i recerca sobre les finalitats de l’associació.

Podrà col·laborar i participar en xarxes nacionals, estatals i internacionals, i incidir en les
polítiques públiques relatives a l’energia. Finalment, l’associació crearà un centre de recursos o
base documental d’experiències, iniciatives o estudis, realitzarà serveis d’assessorament tècnic
i assistència jurídica i administrativa als municipis per assolir la titularitat, la propietat i la gestió
públiques de les xarxes de distribució d’energia elèctrica, i podrà sol·licitar ajuts i subvencions
en nom propi o dels municipis associats.
 
Al municipi de Riudoms el compromís de la lluita contra l’emergència climàtica i l’impuls d’un
model energètic just, sostenible i renovable es planteja com una necessitat ineludible. És d’
interès municipal adherir-se a l’AMEP, ja que és una eina clau per defensar els interessos
municipals i de la ciutadana en la tramitació i aprovació de la nova normativa que regularà la
transició energètica, i molt especialment aquella relacionada amb la distribució d’energia
elèctrica i l'autoconsum d’energia renovable.

La participació a l’associació permetrà al municipi a tenir veu davant de les altres
administracions i organitzacions per incidir en la millora del servei de distribució d’energia i en
assolir una comercialització justa i equitativa.

Avui dia, molts processos, assumptes i problemàtiques tant d’àmbit social, econòmic, territorial
com ambiental es desenvolupen a una escala que supera la capacitat i l’abast dels municipis, o
almenys d’aquest de forma individual. Des de serveis i infraestructures de tota mena, fins a
polítiques molt diverses que tenen una importància vital pels pobles i les ciutats, com és el cas
de la producció, distribució i comercialització de l’energia elèctrica. En aquest escenari, els
municipis tenen eines per fer política en una escala superior i amb nous models de
governança: mancomunitats, consorcis, àrees metropolitanes i xarxes de municipis. Nous
models basats en la cooperació institucional, xarxes que permeten treballar plegats i
intercanviar coneixements i experiències, promoure relacions i col·laboracions, donar suport
mutu, interactuar conjuntament amb administracions i altres organitzacions, realitzar activitats
que individualment no son a l’abast, etc.

L’associació és també una oportunitat per projectar-se més enllà dels límits municipals, creant
sinergies i complementant la vocació de servei al país amb els beneficis que localment es
poden obtenir. Permet que el municipi és posicioni dins el país en la transició energètica i la
lluita contra l’emergència climàtica, permet obtenir informació i crear una xarxa de contactes
dels que també es poden generar sinergies en altres àmbits.
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Les quotes ordinàries s'aproven anualment per part de l'assemblea general. Per aquest any
2021 la quota és l'equivalent al 5% dels habitants del municipi en euros, amb un topall màxim
de 15 mil euros, i un topall mínim de 150. Atès que la població de Riudoms, segons dades de l’
Idescat (2020) és de 6.569 habitants, la previsió de despeses serà doncs de 328,45 € anuals.

Així doncs, atès que els ens locals poden constituir associacions, d’acord amb el que preveu
tant la Llei Reguladora de les Bases del Règim Local, en la disposició addicional cinquena, com
el text refós de la Llei municipal i del règim local de Catalunya en els seus articles  133 a 136,
així com pel que preveu la regulació en matèria d’associacions contemplada en el Títol III del
Codi Civil de Catalunya, segons Llei 4/2008, de 24 d’abril, relatiu a les persones jurídiques i,
supletòriament, per la legislació estatal en matèria d’associacions.

Per tots aquests motius, el Grup Municipal de la CUP proposa al Ple de l’Ajuntament
de Riudoms l’adopció dels següents ACORDS:

PRIMER.- REALITZAR en el termini de 6 mesos els tràmits necessaris per l’adhesió de l’
Ajuntament de Riudoms a l’Associació de Municipis i Entitats per l’Energia Pública (AMEP),
amb la finalitat de difondre i promoure la titularitat, la propietat i la gestió públiques de les
xarxes de distribució d’energia elèctrica, així com donar suport als municipis que vulguin
encaminar-se cap aquesta fita, i desenvolupar accions per impulsar una transició a un model
energètic just, democràtic i sostenible.

SEGON.- SOL·LICITAR a l’AMEP que aprovi l’adhesió de l’Ajuntament de Riudoms com a
membre de ple dret de l'associació.

TERCER.- NOTIFICAR els presents acords a l’AMEP i als serveis municipals que n’hagin de
tenir coneixement.

QUART.- En el moment que l’adhesió s’hagi formalitzat, informar als grups muncipals de l’
Ajuntament de Riudoms i alhora comunicar a aquests la designació dels representants
municipals que hi participaran".

Fonaments de dret

El règim de sessions del Ple es troben determinades en l’article 98.e) del Decret Legislatiu 2
/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de
Catalunya, que determina que «el els plens ordinaris la part dedicada al control de la resta d’
òrgans de la corporació ha de tenir una substantivitat pròpia i diferenciada de la part resolutiva,
tot garantint de manera efectiva el seu funcionament i, si escau, en la seva regulació, la
participació de tots els grups municipals en la formulació de precs, preguntes i mocions».
 
Segons l’article 97.3 del Reglament d’organització i funcionament de les entitats locals (Reial
Decret 2568/1986, de 26 de novembre) estableix que la moció és «la proposta que se sotmet
directament a coneixement del Ple a l’empara del que preveu l’article 91.4 d’aquest Reglament.
Es pot formular per escrit o oralment».
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En conseqüència, :S'ACORDA

APROVAR  la moció presentada pel grup municipal de de la CUP per a l'adhesió de
l'Ajuntament de Riudoms a l'Associació de Municipis i Entitats per l'Energia Pública (AMEP).
 

Règim de recursos:

Si es vol impugnar la present resolució, que posa fi a la via administrativa, procedeix interposar
recurs contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Tarragona, en el
termini de dos mesos a comptar de l'endemà de la seva notificació.
 
Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de reposició davant el mateix
òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar de l'endemà de la seva notificació.

 ASSUMPTES URGENTS

ASSUMPTES URGENTS7. 
 
No n'hi ha.

 PRECS I PREGUNTES

PRECS I PREGUNTES8. 
 
El Sr. Alcalde manifesta el següent: «Anem al punt de precs i preguntes, i ho farem, com és
habitual, respectant l’ordre que fem sempre, per tant, en nom del PSC, José Manuel, tens la
paraula»
 
8.1/ Precs i preguntes del grup municipal del PSC:
 
El Sr. José Hernández, portaveu del grup municipal del PSC, intervé i manifesta el següent:
«Si, bé, seré molt breu. El primer, de l’informe de presidència que has tret era molt el que jo
volia portar avui al plenari, que tinguem una mica de consciència, i tot el que comporta la
campanya de la Bona Brossa, com el civisme, com el que en fi em porta i la preocupació dels
augments dels casos que em tingut de COVID al municipi, que tot, vulguem o no,
desgraciadament està tot lligat, això era una de les qüestions que volia comentar. I les altres, l’
altra més breu era: si m’havíeu pogut mirar de l’informe d’urbanisme, aquell carrer de la Muralla
Font Nova, aquelles esquerdes que vaig comentar, si havíeu tingut l’oportunitat d’anar amb el
tècnic a mirar-ho i si us havien donat resposta de si afectava en alguna cosa o no, val? Moltes
gràcies. Per la meva part ja està».
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Hernández, i dóna la paraula al portaveu del grup
municipal de la CUP.
 
 
8.2/ Precs i preguntes del grup municipal de la CUP-AMUNT:
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El Sr. Enric Jódar, portaveu del grup municipal de la CUP, intervé i manifesta el següent: «Si,
bé començo el torn de precs i preguntes que tindrà uns vuit blocs.
 
1/ En relació al primer bloc, volem parlar en relació al personal interí de l’Ajuntament. I es que,
bé, segons ha determinat la sala quarta del Tribunal Suprem en sentència del 3 de juny, totes
les persones contractades amb modalitat d’interí amb previsió de la creació d’un procés de 
selecció per cobrir la vacant, en principi passen a ser indefinits no fixes, si no m’equivoco, quan
es compleixen tres anys des de la seva contractació. Llavors amb relació a aquesta qüestió
volem fer una pregunta que és:
 
- Quantes treballadores de l’Ajuntament es trobarien afectades per aquesta sentència?.
- En segon lloc, si l’Ajuntament té previst obrir els processos de selecció a les places afectades
i en quins terminis; i si aquesta sentència recent afecta també els treballs de la RLT i en quin 
estat es troben.
- I bé, llavors també evidentment algun . Una, que es posin en marxa els processos deprec
selecció que corresponguin a la mesura del possible i de forma més o menys prioritària. I
també en segon lloc, en aquests processos de selecció, evidentment, es tingui en compte que
hi ha personal de l’Ajuntament que ja hi té una experiència treballant a administració i per tant,
creiem que això també hauria de ser un dels punts a tenir en compte en el procés de selecció
perquè fos de forma justa.
 
2/ En segon lloc, sobre la circulació i la seguretat vial al carrer de Fleming, tal com ja hem
exposat alguna altra vegada, alguns veïns ens han tornat a dir que hi han cotxes que van amb
accés de velocitat pel carrer, i que a més a més, ara se li afegeix una nova problemàtica i és
que també hi circulen patinets per la vorera. I tenint en compte que és una via comercial a on hi
ha entrada i sortida de comerços, això també suposa un risc pels vianants.
 
Doncs en aquest sentit demanaríem que l’Ajuntament tingui en compte aquesta problemàtica,
que ja l’hem explicat alguna altra vegada. També que s’intensifiqui una mica l’atenció del Servei
de Vigilants en aquesta zona per comprovar si realment existeix aquesta problemàtica i quina
seria la manera de resoldre-la.
 
I en tercer lloc també demanaríem, tal com ja s’ha fet amb senyalitzacions verticals, que en
aquest carrer o en altres que siguin així conflictius que es tingui també la senyalització
horitzontal del màxim de velocitat permesa, que si no recordo malament, era de 30 kilòmetres
per hora.
 
3/ Després el tercer bloc, en relació a la substitució de l’arbrat de l’avinguda Salvador Espriu, a
inicis del mes de juny, l’equip del govern va realitzar una acció, que és canviar aquests arbres
substituint-los per palmeres, tot i que no se’n va informar prèviament a la ciutadania.
 
- Nosaltres volem fer alguna qüestió en relació a aquest assumpte i és saber quants recursos
personals en hores de feina de brigada i també recursos econòmics s’han destinat a aquesta
acció.
- Per quin motiu es va considerar adequat substituir l’arbrat d’aquesta avinguda quan ja hi havia
arbres allà col·locats en lloc de posar-ho en un altre lloc, si es tracta d’una mesura estètica o si
té alguna altra, doncs, motivació que desconeixem.
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- També, malgrat que sabem que les palmeres, doncs, van ser el regal d’una empresa del
municipi, saber si s’han tingut en compte si hi haurà un augment o sobre cost en el
manteniment d’aquest arbrat.
– I per últim també saber si es tracta d’una donació, si aquest fet s’estipula a algun document o
l’Ajuntament té algun tipus de protocol per rebre donacions per part de particulars o empreses.
 
4/ Després en relació a la campanya de salut de “Trenquem el silenci” ja vam veure el vídeo
promocional que havia fet l’Ajuntament, considerant que és una acció positiva, per tractar
aquesta qüestió, però també creiem que s’han de fer altres tipus d’accions relacionades amb
aquesta qüestió. La pregunta és saber si aquesta campanya de “Trenquem el silenci” s’
emmarca només en l’edició d’aquest vídeo promocional o si bé hi han altres accions proactives
per part de l’Ajuntament per seguir insistint en aquest problema de salut, doncs, que pateix
força gent.
 
5/ En relació a l’organització del 28 J, de la diada del dia de l’orgull gay, lèsbic, trans, el que
demanarem és que l’Ajuntament tingui en compte més les persones vinculades a aquest
col·lectiu, potser fent una crida o un anunci amb setmanes d’antelació perquè les persones que
formen part d’aquest col·lectiu puguin participar de forma activa en l’organització dels actes que
es duguin a terme al municipi. I no només, participar en una acció que ha estat convocada per
el propi Ajuntament. Que tot i que és positiu però creiem que aquell dia, ha de ser un dia que hi
participin persones vinculades amb la reivindicació i que per tant també, han d’estar en el
procés previ que és poder organitzar aquella diada de la manera que creguin més convenient. I
que la diada no sigui només que els regidors llegim un manifest institucional. Que això,
evidentment, també hi ha de ser.
 
6/ En relació a la guia comercial i empresarial de Riudoms que s’està elaborant, voldríem saber
com s’està organitzant aquesta iniciativa, perquè hem vist algun anunci a les xarxes socials i
quin termini d’execució hi haurà aproximadament.
- També saber quants comerços del municipi estan participant i si no anem errats aquesta guia
o aquest repositori potser tenia l’opció d’oferir als comerços el procés de venda online. En cas
que sigui així el que si que demanaríem és que es tinguin en compte altres iniciatives de Reus
o el Vendrell, etcètera. Que es tinguin en compte que en cas de que hi hagi un sistema de
distribució o repartiment de productes, que s’intenti que es col·labori amb empreses o
organitzacions que tinguin un sistema just, i basat en l’economia social ja que veiem que avui
en dia hi han moltes empreses d’aquest sector, que no respecten els dret laborals del
treballadors i creiem que si s’impulsa una iniciativa així valdria la pena tenir-ho en compte.
 
7/ I després en relació als decrets d’alcaldia, en teníem alguns.
 
- El primer és el número 412, en relació a les finalitzacions de contactes de treball, amb un
programa de reactivació d’ocupació. Ens agradaria saber si aquest programa de reactivació
ocupacional, que ara s’ha acabat, doncs si l’Ajuntament té previst organitzar més plans de
contractació i en aquest cas de quantes persones serien.
 
- Després el 422, que va sobre l’espai de “coworking”, ens agradaria saber quantes sol·licituds
s’han rebut de llicències per ocupar l’espai de “coworking” i si està previst que hi hagi el
cobrament d’alguna taxa per la utilització d’aquest servei. Això no ho hem vist a la
documentació i no sabem si hi és o no.
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- I després en relació al decret 428, que és la denegació d’una llicència per penjar una pancarta
a iniciativa de pares i mares de l’escola Beat. Bé, ens agradaria saber per a quin motiu es va
denegar, perquè el decret si que exposa un article de l’ordenança de civisme i convivència,
però precisament el decret 404, que també va en relació a una penjada de cartells per part d’
alumnes de l’escola, en aquell cas als alumnes se’ls hi va concedir, fent esment el mateix
article de l’ordenança. I estem totalment a favor de que poguessin fer l’activitat corresponent,
però després sobte com el mateix article de l’ordenança serveix per denegar la sol·licitud. Per
tant, voldríem saber si hi ha algun criteri polític o tècnic que desconeixem perquè comparant el
dos decrets ens semblen molt similars, les accions molt similars, i en un cas s’aprova la
sol·licitud i en l’altre es denega.
 
8/ I després un parell de temes més, en primer lloc sobre el protocol institucional i la laïcitat  els,
regidors de l’Ajuntament acostumem a rebre invitacions en relació a participació en actes
religiosos de caire religiós i cadascú decideix si assistir-hi o no. El que si que demanem és que
en cas que per les festes, la fira, etcètera, es realitzi algun tipus d’acció institucional o fotografia
institucional, etcètera, que s’intenti respectar al màxim la laïcitat, en el fet de la comunicació
visual o gràfica de la fotografia, en que no hi apareguin elements de tipus religiós per tal de
representar a tothom de manera còmode o amb més comoditat, o que tothom si senti ben
representat. I finalment, en relació a la moció de la millora de visualitat dels passos de vianants
que vam presentar el mes de novembre de 2020, saber en quin estat es troba l’execució d’
aquesta moció, que era una millora de les places d’aparcament properes als passos de zebra, i
si això va condicionat al pla de mobilitat sostenible, o ja s’estan duent a terme algunes accions.
I això és tot, moltes gràcies».
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Jódar, i dóna la paraula al grup municipal d’ERC-AM.
 
 
8.3/ Precs i preguntes del grup municipal d’ERC-AM:
 
1/ La Sra. Carme Cros intervé i manifesta: «Bé bona tarda. Comencem parlant sobre el
campionat de patinatge artístic que va acollir Riudoms entre el dia 28 de juny i el dia 4 de juliol.
El cap de setmana del 3 i el 4 de juliol aquest campionat va fer que en alguns moments s’
acumulessin una desena d’autocaravanes al carrer del pavelló i voltants. Alguns veïns ens han
fet saber que això va generar molèsties, sobretot de soroll. Doncs hi havien autocaravanes que
estaven engegades diverses hores, segurament per poder tenir l’aire condicionat en marxa.
Arran d’això preguntem perquè no se les va animar a ubicar-se a l’aparcament municipal que hi
ha al pavelló. En tot cas, preguem que en futures ocasions es prevegi aquesta situació més
enllà d’això. Des d’aquí un agraïment a la bona feina que va fer el Club de patins de Riudoms.
 
- En segon lloc, ara volem fer un prec en relació a l’arxiu municipal. El primer, preguem que es
posin facilitats per consultar l’arxiu i el fons fotogràfic de la revista l’Om, que està en cessió a l’ 
arxiu municipal. Especialment quan qui ho demana és un estudiós del nostre poble. Passo la
paraula a l’Arnau. Gràcies.
 
2/ El Sr. Arnau Salvat intervé i manifesta: «Bona nit. És evident que aquest estiu, com el
passat, és un estiu estrany i amb limitacions per culpa de la COVID, per això ha calgut reduir
les activitats de l’Estiu Esportiu que des de l’Ajuntament es feia altres anys. En aquest sentit
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volem fer la següent pregunta: Quan es torni a la normalitat, està previst recuperar la
col·laboració amb els negocis locals de l’àmbit esportiu per realitzar aquestes activitats, i així
donar un cop de mà a la seva promoció?.
 
- Canviem de tema. Fa poc, concretament el 28 de juny, va ser el Dia Internacional de l’orgull
LGTBI. L’any passat, dies abans d’aquesta data des del grup d’eEquerra vam fer l’entrega d’
una bandera LGTBI a l’Ajuntament i vam animar al govern municipal a penjar-la a l’asta de
grans dimensions que hi ha en a la plaça de l’Església durant la setmana del Dia Internacional.
Aquest any això no ha estat així, per això voldríem saber si l’ajuntament té previst fer-ho l’any
que ve, i en tot cas des d’aquí animem a fer-ho. Passo la paraula a la meva companya Teresa
Basora».
 
3/ La Sra. Teresa Basora intervé i manifesta: «Començo referint-me al bar del Casal
Riudomenc que si no ens equivoquem, ara mateix no té cap persona o empresa que el
gestioni. En aquest sentit fem diverses preguntes:
 
- Quina és actualment la situació d’aquest bar propietat de l’Ajuntament?
- Quan preveu l’Ajuntament obrir un període de licitació d’aquest bar?
- L’Ajuntament s’ha reunit amb persones o empreses interessades a gestionar-lo quan es posi
en marxa la licitació? Amb quantes?
- I vist que la gestió d’aquest bar no ha donat bons resultats en els darrers anys ja que ha
passat per diverses mans, l’Ajuntament s’ha plantejat un canvi en el model de gestió?.
 
- I ara volem parlar de mobilitat i seguretat. Som conscients que s’està elaborant un pla de
mobilitat que aquest portarà informació sobre la situació dels diversos punts de Riudoms en
aquest àmbit. Tanmateix no volem deixar de constatar algunes realitats concretes que
necessiten una especial cura. I que entenem que s’inclouran dins d’aquest pla de mobilitat. Un
d’aquests punts concrets dels quals volem parlar avui, és la carretera de Cambrils en el seu
tram urbà, el que va de l’avinguda de Reus fins a la riera de Maspujols. És un tram on és
evident que els vehicles van a velocitats superiors a la permesa de manera sistemàtica,
generant situacions de perill als seus veïns i també a aquells conductors que l’utilitzen seguint
la norma. Per això demanem una especial atenció a l’hora de buscar solucions davant d’
aquesta situació. I és obvi que de solucions n’hi ha diverses. Per exemple, davant de
reductores de velocitat prefabricades o fetes d’asfalt, construir una rotonda en algun punt
entremig, instal·lar indicadors de velocitat en temps real i semàfors dissuasius. No ens pertoca,
ara i aquí, decidir una solució però si que volem remarcar la necessitat de treballar en aquest
tram viari de Riudoms. I ara passo la paraula al Ricard Gili».
 
4/ El Sr. Ricard Gili intervé i manifesta: «Bé bona tarda de nou, ara ens referim a l’Escola de
Lleure. Arran dels comentaris d’alguns pares que porten els fills a escoles de lleure d’altres
municipis, hem fet una petita comparativa dels preus de l’escola de lleure de Riudoms amb les
d’altres municipis veïns, per exemple Maspujols i Montbrió, i tot i que cada municipi té un format
d’escola de lleure amb elements particulars, sí que sembla que el preu de l’escola de Riudoms
és sensiblement més elevat al d’altres que es fan a la comarca. És a dir, un cop sumats els
preus de l’escola de Lleure, de l’acollida i del reforç escolar, el preu de Riudoms és
sensiblement més elevat que el de altres municipis. Sense tenir tots els elements sobre la
taula, perquè no els tenim tots, per descomptat això ho té el govern i també important remarcar
sense àmbit demagògic. Simplement si ens podem explicar, sino avui doncs properament o al
proper ple o alguna comissió a què es deu aquest diferencial de preus.
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- I acabem amb un altre tema, segurament tots els regidors d’aquest ple compartim que cal
avançar en matèria d’habitatges social. Per això, cal tenir un bon anàlisi de la situació de
Riudoms en aquest àmbit arran d’un article aparegut recentment en el Butlletí d’informació
municipal que indica que el govern disposa de diverses dades d’aquest àmbit, de l’àmbit d’
habitatges fent diverses preguntes. Un primer bloc de preguntes que es refereix a les entitats
bancàries:
 
- Quants habitatges hi ha a Riudoms en mans d’entitats bancàries?
- D’aquests habitatges, quants són pisos i quants són cases?
- I pel que fa a les cases en mans de bancs, demanem una distinció numèrica ni que sigui
aproximada entre cases relativament noves i per tant habitables, i d’altres d’antigues i que
necessitarien una reforma per poder ser habitades.
 
- I un altre bloc de preguntes que es refereix als grans tenidors, en aquest sentit segons la
definició de l’Agència de l’Habitatge de Catalunya, un gran tenidor és «un propietari entenent-
se aquest com a persona física o jurídica que sigui titular de més de deu habitatges excloent
garatges i trasters». Les preguntes sobre aquests grans tenidors són les següents:
 
- Quants habitatges hi ha en mans de grans tenidors a Riudoms?
- D’aquests habitatges de grans tenidors, quants són pisos i quants són cases?
- Pensem per exemple en el bloc d’edificis de l’Hort del Coques, el bloc que hi ha a l’antiga 
bàscula o d’altres blocs d’aquests tipus que tots sabem que hi ha a Riudoms. Fins aquí els
nostres plecs i preguntes, gràcies».
 
El Sr. Alcalde agraeix les intervencions dels regidors d’ERC-AM.
 
Una vegada finalitzades les intervencions dels grups municipals, a continuació intervé el Sr.
Alcalde que manifesta el següent: «Anem contestant les preguntes que, en tot cas, disposem
de la informació. Com bé sabeu, totes aquelles que necessitem de consulta més tècnica o d’
informació més concreta seran contestades en el proper Ple.
 
Pel que fa preguntes del PSC, crec José que les preguntes que contestem avui es contesta el
que comentaves del carrer que, per tant, desprès serà contestat.
 
Anem ara a les preguntes de la CUP, les preguntes que es poden contestar anem a les dels
arbres de l’avinguda Salvador Espriu, feies un comentari Enric, de que no s’ha comunicat
abans, a veure si hem de comunicar totes les funcions de jardineria anem apanyats. O sigui, al
final això respon a una substitució d’un arbrat que estava tenint problemes per tirar endavant, o
sigui, hi havia arbres que s’estaven morint, i prova d’això és que uns dies abans del canvi hi va
haver una poda intensiva, que segurament alguns de vosaltres no us vau poder fixar, i va
entrar en la casualitat de què es va tenir l’oportunitat per part de l’Ajuntament que es disposés d’
una sèrie d’arbres, tampoc ho vull entendre com un regal, eh?. O sigui, al final hi havia una
empresa que adquireix uns terrenys que hi ha aquests arbres i que ens diu “escolta, si els vol l’
Ajuntament a canvi de que me’ls tregui, us quedeu els arbres” o sigui, no és allò que dius “té et
porto això amb un llacet i és un regal”; perquè també vull que quedi clar el concepte d’aquests
arbres. I per suposat, veient la importància de la possibilitat d’adquirir diferent arbrat per
diferents zones del nostre municipi, no només per l’avinguda Salvador Espriu, i fetes les
consultes també amb el regidor es va creure oportú, que no només s’actués en algunes zones
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sinó que també s’actués en aquesta zona de Salvador Espriu, responent això que us deia
abans. Perquè els arbres uns quants n’estaven patint molt, alguns ja s’havien mort, se’ls hi
havia fet una poda especial per veure si podien tirar endavant, però estaven patint en aquest
sentit i per això, es va decidir el canvi, no respon a un canvi purament estètic sinó que respon a
un canvi més aviat tècnic, i que creiem que també millorava l’estètica però, en tot cas, no es
feia per estètica.
 
Pel que fa les preguntes de la guia comercial, en tot cas, les més numèriques seran
contestades en el següent Ple, però sí que el segon apartat de les preguntes, comentaves que
hi havia aquesta possibilitat de venda online, és una possibilitat que caldrà d’estudiar,. La
possibilitat hi és, tècnicament la plataforma ho permet però en el moment en que s’activi la
plataforma i es vegi també les sol·licituds que hi ha en aquest sentit, serà quan s’acabarà
definint com s’acaba fent, perquè i si hi hagués un repartiment és evident que es faria per part
del municipi.
 
Pel que fa els decrets d’Alcaldia, el que comentaves dels plans d’ocupació, entenc que són els
plans d’ocupació de la Diputació que finalitzaven al cap de sis mesos. Ens hi vam acollir, i ho
veiem una molt bona oportunitat i una bona iniciativa per part de la Diputació en els temps que
corren que poguéssim entrar persones amb aquests plans d’ocupació. La idea és possiblement
al retornar de l’estiu aquestes places, aquestes dues places que s’ocupaven en aquest sentit
que siguin ocupades de manera mitjançant borsa de treball segurament, que per tant, la idea
és continuar amb aquests efectius, ja veurem en quin sentit i en quines persones seran, perquè
seran corresponents amb la borsa de treball no les posarà el mateix sistema de contractació;
però si que hi ha la idea de continuar endavant.
 
Anem ara a les preguntes d’Esquerra, hi havia forces precs. És evident pel que fa l’activitat
esportiva que l’Ajuntament de Riudoms que organitzava a l’estiu de mans d’empreses del
nostre municipi, aquest és un any diferent i com a any diferent s’han pres opcions diferents que
responen a diferents causes, també la causa pressupostaria, tots sabeu els equilibris
pressupostaris que hem hagut de fer aquest any. En tot cas esperem que si l’any que ve
tornem a la normalitat, i valorarem com ha de ser aquesta relació i també, com ha de ser l’Estiu
Esportiu però, en tot cas, l’actuació o l’opció d’aquest any que és la que podem respondre,
doncs, només respon a la situació no respon a res més.
 
Pel que fa a la bandera LGTBI, agrair la donació que es va fer per part del grup municipal d’
Esquerra per suposat. La idea i la decisió presa és que la bandera LGTBI, no només la del grup
municipal, sinó totes les que té l’Ajuntament de Riudoms per diferents donacions, recordo que
la primera donació de la bandera la va fer el grup municipal de la CUP en l’anterior legislatura,
aquestes banderes han passat a formar part, diguem-ho, d’un fons de banderes, no reglat. Ja
m’entendreu, però de l’Ajuntament de Riudoms i que són les que estan penjades depèn del
moment de l’any, al balcó de de l’alcaldia o a la façana de la zona central de la façana de l’
Ajuntament de Riudoms. Una mica aquesta és la voluntat, les banderes, tan com que la que va
donar la CUP com la que, en aquest cas, parlem de la donació d’Esquerra Republicana, com
totes les altres que s’han anat adquirint, són les que es van col·locant tan al balcó com a la
façana de l’Ajuntament, no només en les dates senyalades sinó també amb la idea és que
perdurin en el temps i que sempre hi estiguin col·locades sinó al balcó, a dalt. Això també fa
que anem anant canviant i que, per tant, formen part d’aquest fons sense descartar per suposat
altres instal·lacions, en altres moments i altres llocs significatius del nostre municipi. En tot cas,
i responent a la proposta de l’asta de bandera de la plaça de l’Església, aquella asta és molt
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simbòlica pel nostre municipi des que està instal·lat, hi ha la senyera del nostre poble que, per
tant, jo l’animaria també al grup municipal d’Esquerra a fer una proposta que sigui simbòlica,
que sigui important, que tingui molta visibilitat però que no faci treure la senyera per que hi sigui
aquesta bandera, en tot cas, que si hi ha lloc per col·locar-la al costat si convé però sense cap
mena de problema i menys cap a una bandera que jo crec que tots aquí presents en hi sentim
còmodes.
 
Moltes de les qüestions que comentàveu de mobilitat formen part del pla de mobilitat. És
evident, fèieu referencia, en aquest cas crec que ho feia la Teresa, a la velocitat de la carretera
de Cambrils, de l’entrada de la carretera de la Sènia és una problemàtica global de totes les
entrades del municipi, no només de la carretera de Cambrils, que també. O sigui que no dic
que no hi sigui, sinó que és global de tots els municipis, i si no només cal posar-se al costat de
la gasolinera qualsevol dia en hora punta i veurem les velocitats que hi tenen. És una de les
grans preocupacions que hem traslladat a l’empresa que redacta el pla de mobilitat, l’alta
velocitat no només a les entrades del municipi. El regidor de la CUP feia referencia en un carrer
de dins del poble, també es corra molt, no només en aquest carrer de dins del poble també es
corra molt, n’hi ha d’altres, i per tant, haurem d’afrontar o enfrontar-nos a la problemàtica de
velocitat que forma part de l’incivisme també, aquesta problemàtica d’una manera global i no és
senzill. Perquè a vegades elements físics que redueixen la velocitat, va molt bé per reduir la
velocitat, però no va tan bé per autocars, per tractors, per remolcs i que, per tant, s’ha de saber
trobar la solució correcte i també que sigui funcional per tots els usuaris de la via.
 
Preguntes de l’Escola de Lleure, ja ho mirarem. Però remarcar, Ricard, el que deies de
sensiblement. Perquè quan compares els mateixos horaris és molt poqueta la diferència, tenint
en compte que la relació contractual i com es contracten aquestes empreses en els tres
Ajuntaments, els dos que has mencionat i en el nostra és diferent, i que per tant, aquest tema
de preu és molt sensible, en tot cas ja ho portarem a el següent plenari amb xifres.
 
Pel que fa l’habitatge social, en compartim la preocupació, no només la compartim sinó que hi
estem treballant de valent. No és senzill, o sigui, sobretot el tema dels grans tenidors no és
senzill. Ja és molt complicat inclús localitzar-los, o que sàpiguen de quin fons d’inversió és
depèn quin tipus d’immoble, però en tot cas, seran contestades també en números les
preguntes formulades per grup municipal de la CUP.
 
La resta de preguntes les contestem en la pròxima sessió plenària.
 
Finalitzat el torn de precs i preguntes dels diferents regidors/regidores dels grups municipals, el
Sr. Alcalde manifesta: «Anem ara a donar resposta a les preguntes que van quedar pendents
en l’últim ple ordinari. Comencem amb les preguntes que van quedar pendents del grup
municipal del Patit Socialista».
 
 
8.4/ Respostes a les preguntes formulades pel grup municipal del PSC en l’anterior sessió
plenària ordinària del dia 20/05/2021:
 
1/ El Sr. Jordi Domingo, regidor d’Urbanisme, respon a les preguntes que precisament feien
referencia a la neteja dels solars del carrer Enric Castro.
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Bé, com cada any en el mes de maig i juny s’envien comunicacions als propietaris de tots els
solars del municipi, recordar-los-hi l’obligació que tenen de mantenir-los en bon estat de
conservació i, per tant, s’han de mantenir nets d’herbes per evitar la presència d’animals o el
risc d’incendis com passa, al voltant de les festes de Sant Joan per l’ús de petards. La majoria
de propietaris que tenen aquests requeriment en el primer avís i de vegades a alguns se’ls hi
ha de fer un segon recordatori, però en el cas concret que es demana, ens consta que es
solars que han estat netejats pels seus propietaris en aquest moment.
 
2/ El Sr. Jordi Domingo, regidor d’Urbanisme, respon a les preguntes sobre les esquerdes del
paviment de la Muralla de la Font Nova:
 
Sí, els tècnics hi han fet una inspecció i han informat que aquestes esquerdes són preexistents
a la intervenció que va fer Endesa Distribució, què és l’empresa que va fer la rasa per millorar
la xarxa elèctrica. Segons el seu criteri no hi veuen cap risc, ja que es tracta d’uns clivells en el
formigó del carrer.
 
3/ El Sr. Alcalde respons a les preguntes sobre la ruta blava programada, feta per l’Ajuntament
de Riudoms i també, doncs, en una proposta del Consell Comarcal d’ampliar-la i que fos molt
més llarga:
 
Hem fet diferents consultes amb el Consell ja que aquesta idea, com explicava en José en
alguna vegada, és una idea que no només neix de l’Ajuntament de Riudoms, sinó que neix de
tot el Consell. L’únic que és cert que neix del Consell de la legislatura passada, i que és una
idea que en aquesta legislatura, a hores d’ara no està sobre la taula perquè es va redefinir amb
totes les rutes que s’han fet senyalitzades, però es va descartar la possibilitat de fer una ruta
que marqués un camí com a via blava en tot el lateral de la riera i que pugés des de Cambrils
fins a l’Aleixar, que és el que vam traslladar nosaltres en el tram de Riudoms. I que, per tant,
recuperem aquella proposta de feies ja parlant més del municipi, no de la comarca, d’allargar la
ruta blava amb més metres dins del nostre municipi, ho entenem com a una proposta i l’
estudiarem per tal que es pugui creuar, al menys el tram de la riera, en un camí senyalitzat i
separat del transit rodat pel que fa al trànsit de vehicles, que separi el trànsit de la gent a peu
del trànsit de la gent amb vehicles.
 
 
8.5/ Respostes a les preguntes formulades pel grup municipal de la CUP-AMUNT en l’anterior
sessió plenària ordinària del dia 20/05/2021:
 
1/ El Sr. Alcalde respon a la pregunta que va quedar pendent de resposta una pregunta pel que
feia referència al tall de subministrament de diferents subministraments al bloc de la plaça de l’
Arbre.
 
Pel que fa aquella pregunta demano a tots els regidors del plenari que tinguem en compte una
cosa, i que és important tenir-ho present. El bloc de la plaça de l’Arbre no hi havia cap
subministrament donat d’alta, l’Ajuntament de Riudoms no talla un subministrament d’aigua
correcte i donat d’alta d’una manera correcta en aquell municipi, per tant, les afirmacions del tall
de subministrament no són certes, perquè si el subministrament ho és, no està donat d’alta. No
ho és quan està de qualsevol manera i per això, en vull fer un especial referència perquè també
el grup municipal de la CUP preguntava quina ha sigut l’actuació de l’Ajuntament de Riudoms,
pel que fa referència a aquesta problemàtica. Doncs, jo us puc contestar perquè a més l’
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actuació de l’Ajuntament de Riudoms, ha sigut molt portada directament des d’alcaldia, amb
pocs col·lectius he fet tantes reunions com en aquest col·lectiu. En l’últim any, han vingut
moltíssimes vegades a veurem amb l’objectiu de, com alcalde, fer de mediador, que al final
podem fer el que podem fer. I el que podem fer és intentar mediar entre propietat, okupes i
Serveis Socials, que són realment qui tenen la competència en el municipi per tal d’arribar a
algun tipus de solució o algun tipus d’acord entre els tres actors participants en aquesta
situació, que insisteixo, és la propietat, és Serveis Socials i és també del col·lectiu d’okupes d’
aquell edifici. Per altre banda i d’una manera gairebé personal i desinteressada, he intentat
trobar una solució d’habitatge inclús fora dels límits municipals del nostre poble, per alguna
família que manifestava ser vulnerable, i dic manifestava perquè no hi ha aquest informe que
ho digui així, i això és important, no hi ha cap informe que ho digui així i que, per tant, estem
lligats de mans i peus. Sinó hi ha un document que acrediti una situació, difícilment podrem
actuar. Perquè sinó seria casi predicar, o sigui sota quin concepte actues per una família i no
per un altra, sinó hi ha un document que ho indiqui. No hi ha un protocol que manifesti una
prioritat, perquè qui ens diu que aquesta família és la més necessitada de nostre municipi?.
Que, per tant, és molt important tenir clar que no hi ha cap document que ens digui què hem de
fer. Amb aquest document tot seria molt més senzill, però a hores d’ara no hi és, el perquè? En
tot cas, com alcalde no em toca i no el conec. I que, per tant, és important tenir clar això, i
també deixar clar una cosa, o sigui, tota la voluntat personal i desinteressada per solucionar
aquest problema s’ha acabat amb un “whatsapp” dient avui no puc venir a la reunió de Serveis
Socials de Reus i que, per tant, potser tots hi hem de posar interès per solucionar el problema.
No només l’alcalde que li ha posat.
 
2/ La Sra. Inmaculada Beatriz Parra, regidora de comerç local, respon a les preguntes sobre el
sector comercial i empresarial de Riudoms com a conseqüència de la pandèmia.
 
Es van presentar 58 sol·licituds de les quals se’n van atendre 36. Dinou no complien amb els
requisits establerts a les bases i tres van desistir en no presentar la documentació demanada, i
sí, la quantitat pressupostada ha estat suficient.
 
3/ La Sra. Verònica Torres, regidora de cultura, respon a les preguntes en relació amb la moció
aprovada sobre l’Arxiu Històric Municipal i els terminis fixats, en quin estat es troben aquests
treballs.
 
És cert que ens vam fixar un termini de nou mesos i aquesta era la voluntat del govern però les
circumstàncies del 2020, com vostès mateixos reconeixen, han impossibilitat el compliment d’
aquest termini. Lamentablement el 2021 no ha canviat massa i seguim tenint altres prioritats
però la voluntat d’aquest govern és iniciar els treballs de seguida que sigui possible.
 
El Sr. Alcalde manifesta: «Aquesta era la última pregunta que no vam contestar, que no va
quedar contestada a l’ultima sessió plenària d’aquest Ajuntament i, per tant, sent la última
resposta a les preguntes i no havent-hi més punts en l’ordre del dia donem per finalitzada
aquesta sessió».

I no havent-hi més assumptes a tractar, el Sr. Alcalde aixeca la sessió a l’hora i el lloc indicats
al començament, de la qual s’estén aquesta acta, que signa l'alcalde amb mi, la secretària, que
certifico.
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Alcalde

Sergi Pedret Llaurado

Secretària

Alexandra Rodríguez Jiménez
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